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Kedves Olvasók!

Hatalmas megtisztel-
tetés nekem, hogy 
városunk nagy múltú 
lapjának legfrissebb 
számában már pol-
gármesterként kö-
szönthetem Önöket, 
miután a májusi időkö-
zi választáson komoly 
felhatalmazást kaptam a 
gödiektől.

A szülővárosomtól és a ben-
ne lakóktól sportpályafutásom alatt 
rengeteg szeretetben és támogatásban 
részesültem, ezt szeretném városvezetőként meghálálni. A jövő-
ben Gödért fogok élni és tenni, hogy a várost együtt újra lendület-
be hozzuk. A közös munka, az együtt gondolkodás az elmúlt két 
hónapban már eredményekkel is párosult. Ígérem, hogy azokkal, 
akiknek fontos az otthonunk, és érdemben hajlandóak tenni a vá-
rosért, mindig egy hajóban evezek majd.

Hiszek abban, hogy közös sikereink alapja a párbeszéd, talán 
ez hiányzott az elmúlt években a gödi közéletből a legjobban. Szá-
momra rendkívül fontos, hogy személyesen találkozzak a helyiek-
kel, hogy legyenek olyan eseményeink, melyeken együtt vitathatjuk 
meg a mindennapjainkat érintő legfontosabb kérdéseket, mert az 
összefogni képes civilek közössége a város sikeres jövőjének egyik 
legerősebb alapja.

Az elmúlt időszakban szerencsére rengeteg biztatást kaptam a 
gödi emberektől, és a munkám során legtöbbször segítőkészsé-
get tapasztaltam. Örülök és köszönöm, hogy sokan figyelemmel 
kísérik a tevékenységemet, és segítik a polgármesteri munkámat.

Helyi lakosként a májusban újraindított Gödi Körképnek régi ol-
vasója vagyok, így nagyon elszomorított, amikor néhány évvel ez-
előtt ez a 32 éves múlttal büszkélkedő lap a helyi politikai csatáro-
zások áldozata lett. Városvezetőként elkötelezett vagyok amellett, 
hogy ez a lap rendszeres időközönként újra ott legyen minden gödi 
postaládában.

Ez az újság is kiváló eszköze annak, hogy párbeszéd legyen a 
Gödön és Gödért élők között, és annak is, hogy megmutassuk kö-
zösen elért eredményeinket és értékeinket. Hogy átolvasva a lapot 
mindenki büszke legyen arra, hogy gödi, és érezze a közösen elért 
sikereink ízét.

Ha ez hosszú távon így lesz, az nekem felér egy újabb olimpiai 
aranyéremmel.

Jó olvasást és kellemes nyarat kívánok mindenkinek!

Kammerer Zoltán
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4 Aktuális

Választási eredmények
A gödi időközi önkormányzati képviselő- 
és polgármester-választás rendben le-
zajlott, semmilyen probléma nem merült 
fel – erről tájékoztatott a május 24-i kép-
viselő-testületi ülésen dr. Rudolf László 
HVB-elnök.

 A névjegyzékben szereplő 16 837 vá-
lasztópolgár közül 6619 személy jelent 
meg a szavazókörökben, az érvényes 
szavazólapok száma 6512 darab lett.

A szavazatok feldolgozása után az 
alábbi eredmény alakult ki a polgármes-
ter-választás során: Kammerer Zoltán 
független jelölt 3732 szavazatot kapott, 
ez a szavazatok 57,31%-át jelenti. A 
második helyen a korábbi megbízott vá-
rosvezető, Szilágyi László Lajos, a Kapu 
CIKK Egyesület jelöltje végzett 1873 
szavazattal, azaz 28,76%-os aránnyal. 
A harmadik hely Rataj András független 
jelölté, aki 907 szavazatot szerzett, ami a 
leadott érvényes szavazatok 13,93%-a.

Az 5. számú egyéni választókerületi 
képviselő-választás során 2384 személy 
voksolhatott, közülük 927-en jelentek 
meg, az érvényes szavazólapok szá-
ma 903 volt. Kammerer Zoltán függet-
len jelölt kapta az érvényes szavazatok 
51,5%-át, ez 465 szavazatot jelent. 
Második helyen végzett Rataj András, ő 

24,7%-ot ért el 223 szavazattal. Harma-
dik helyen, 10,96%-kal Szegedi Sándor 
99 szavazatot kapott. Őt követte Gyön-
gyössy Kálmán 7,31%-kal, ez 66 sza-
vazatot jelent. Oroszki Ádám 4,43%-ot 
szerzett 40 szavazattal, míg Orosz Mi-
hály Zoltán 1,11%-ot 10 szavazattal.

Kammerer Zoltán, a megválasztott 
polgármester, egyben képviselő az ülé-
sen esküt tett a képviselő-testület előtt 
és a Helyi Választási Bizottság jelenlé-
tében. Ezt követően mandátumátadó 
ünnepségre hívta a gödieket az alsógödi 
Széchenyi Ödön parkba (képeink itt ké-
szültek), ahol az est hangulatáról az Is-
merős Arcok zenekar gondoskodott.

„Új időszámítás kezdődik a városunk 
életében. Szívvel és lélekkel dolgozom 

majd azért, hogy a gödiek büszkék le-
gyenek a városukra – ígérte Kammerer 
Zoltán. – Számomra a gödiek vélemé-
nye a legfontosabb, hiszen minden gödit 
szeretnék képviselni. Együtt egy olyan 
várost teremthetünk, amit büszkén hí-
vunk otthonunknak. A célunk közös; 
irány a dobogó teteje, hajrá, Göd!”

Az idei költségvetésben az összes kiadás 
7 241 035 178 Ft, amely összeg meg-
egyezik a tervezett bevételekkel – így a 
költségvetés egyensúlya biztosított. A 
feladatellátás az előző évivel azonos in-

tézményi hálózat fenntartásával történik. 
A költségvetés bevételi oldalán számítás-
ba vették, a központi támogatás mellett, a 
közhatalmi bevételek tervezésénél a helyi 
adók (építményadó) emelkedését, vala-
mint a kisadózó vállalkozások megszűnt 
adókedvezményét. Itt szerepelnek a ko-
rábbi időszakban elnyert – TOP Plusz és 
Pest vármegyei – pályázatok bevételei. Az 
önkormányzat saját bevételei is növeked-
tek a közétkeztetés és egyéb szolgáltatási 
díjak inflációt követő emelése után.

Az előző évi maradványösszeg 
2 699 508 192 Ft, ami jórészt az előző 
években megtervezett, de nem vagy csak 
részben megvalósított feladatok (működési 
és fejlesztési) ellátásához biztosít forrást.  
A kiadási oldalon a személyi juttatások 

15%-os fejlesztéséről döntött a képvi-
selő-testület. Az energiaárak ugrásszerű 
emelkedése miatt 700 millió Ft-tal tervez-
tek, ez közel 500 millióval magasabb ösz-
szeg az előző évi előirányzathoz képest. 
A szolgáltatási díjak, készlet- és anyagbe-
szerzések esetében is számoltak a növe-
kedéssel. Több fejlesztési feladathoz a pá-
lyázati támogatások biztosítják a fedezetet, 
ugyanakkor év közben is törekedni kell a 
külső források feltárására és bevonására.

Hitelfelvétellel nem számoltak idén, sőt 
a város 2023-ban a tervek szerint visszafi-
zeti az öt évvel ezelőtt felvett, fejlesztési 
célú hitel utolsó részletét.

Az év hátralévő részében is alapvető 
célkitűzés a működőképesség és a folya-
matos likviditás biztosítása, a nehézségek 
ellenére a város által nyújtott szolgáltatá-
sok színvonalának megőrzése, illetve le-
hetőségek szerinti fejlesztése.

Végre van gödi költségvetés
Nyolc hónapnyi parttalan vita 
és bizonytalanság után Kammerer 
Zoltán négy hét intenzív egyeztetéssel 
megteremtette a közös nevezőt, a város 
ez évi működésének, működtetésének 
alapját biztosító költségvetést. 
Csak az érvényes költségvetés megléte 
biztosítja Göd zavartalan működését, 
és nem utolsósorban ez minden 
további forrásszerzés alapfeltétele. 
Göd Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetését csak az új polgármester 
megválasztása után, június 14-i ülésén 
fogadta el a képviselő-testület.
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Változások a hatékonyabb működésért

Az önkormányzat eddigi szerkezetében 
és szabályaival működésképtelen volt, 
nem tudott a város érdekében csele-
kedni, a belső harcok felemésztették, 
nem maradt ereje a városért dolgozni. 
Az új rendszerben a polgármesterre is 
és a képviselőkre is több munka, vala-
mint nagyobb felelősség hárul, így az 
elmúlt két hónapban már eredménye-
sebben működhetett a város. 

A tanácsnoki rendszer konkrét mun-
kát és személyes felelősséget ró az ön-
kormányzati képviselőkre. A bizottsá-
gokban csak a részvétel és a szavazás 
volt a feladat, konkrét munka nélkül. A 
tanácsnoki körben végzett munka, mivel 
kapcsolódik más tanácsnokok munká-
jához, mind az együttműködést, mind a 
munka megbecsülését is elősegítheti.

Egy bizottság. A hatékonyabb műkö-
dés érdekében átalakult a bizottsági-ta-
nácsnoki struktúra. A korábbi három 
helyett egy, a kötelező pénzügyi bizott-
ság működik Pénzügyi és Jogi Bizottság 
(PJB) elnevezéssel.

A bizottság képviselő tagjai: dr. Pin-
tér György Zoltán elnök, Szilágyi László 
Lajos alelnök és Lőrincz László. Külsős 
bizottsági tagok: Pappné Pattke Mária 
Éva és Simon Tamás.

Tanácsnoki rendszer. A korábbi kettő 
helyett nyolc, a képviselő-testület tagjai 

közül kiválasztott tanácsnok biztosítja a 
város életében kiemelten jelentős ügy-
csoportok felügyeletét. (Munkájukról 
részletesen olvashatnak a 7. oldalon, a 
Kammerer Zoltán-interjúban.) Jelenleg 
a nyolcból hét tisztség van betöltve.

Egy alpolgármester. A módosított 
SzMSz az eddigi két főben meghatáro-
zott alpolgármesteri tisztséget egy főre 
csökkentette. Lőrincz László lemondott 
tisztségéről, Szilágyi László Lajos meg-
bízását pedig a testület visszavonta. 
Június 28-tól Csányi József képviselőt 
választották meg társadalmi megbíza-
tású, általános alpolgármesternek. A 
helyi, tapasztalt és közmegbecsülésnek 
örvendő új alpolgármester biztosítéka a 
megfelelő minőségű munkavégzésnek. 
A vezetők számának csökkenése az 
eddigi személyes egymásnak feszülés 
lehetőségét is csökkenti.

Polgármester hatásköre. Jelentős vál -
tozás az SzMSz-ben a polgármesteri fel-
adat- és hatásköri rendszer átdolgozása.

A polgármester dönt – a képvise-
lő-testület utólagos jóváhagyása mellett 
– azon pályázatok beadásáról, amelyek 
esetében nem szükséges önerő bizto-
sítása. A pályázatról a következő, mun-
katerv szerinti ülésre előterjesztést kell 
benyújtania.

Az önkormányzat jobb működése, sőt 
egyáltalán a működtethetősége érde-
kében a polgármester személyes fele-
lőssége nőtt. Az eddigi 200 ezer forintos 
értékhatárt felemelte a testület, hogy a 
mindennapi feladatok elvégzésére ne 
kelljen heteket vagy akár hónapokat 
várni a testületi döntés megszületésé-
ig.  Természetesen a polgármesternek a 
testület felé minden esetben beszámo-
lási kötelezettsége van a felhasznált for-
rásokról, és a PJB előzetes véleményét 
is ki kell kérnie.

Az SzMSz tartalmazza azt is, hogy a 
polgármester gondoskodik a környe-
zetvédelmi monitoringrendszer kiépíté-
séről és folyamatos üzemeltetéséről, és 
a rendszer által szolgáltatott adatokról a 
város lakosságát folyamatosan tájékoz-
tatja. (További részletek a 8. oldalon, a 
Kammerer Zoltán-interjúban.) 

Valamennyi önkormányzat 
alapdokumentuma a Szervezeti 
és Működési Szabályzat 
(SzMSz), amelynek legfontosabb 
rendelkezései meghatározzák 
az önkormányzat szerveit, azok 
feladat- és hatáskörét, valamint 
a képviselő-testület működését 
érintő részletes szabályokat. 
Az időközi polgármester-választás 
eredményét követően a gödi 
SzMSz felülvizsgálatra került, 
amelynek módosított változatát 
június 14-i ülésén elfogadta 
a testület, június 28-án pedig 
a feladatokhoz felelős személyeket 
is felhatalmazott. A legfontosabb 
változásokat gyűjtöttük össze.

Göd Város Önkormányzata Képvi se lő- 
tes  tületének Szervezeti és Mű ködési 
Szabályzata teljes terjedelmében ol-
vas ható a város honlapján.

Sportért és sportprogramokért felelős tanácsnok Lőrincz László

Városi rendezvényekért és a helyi közösségi közlekedés  
szervezéséért felelős tanácsnok Hives Gábor

Szociális és társadalmi segítségnyújtásért felelős tanácsnok Lenkei György

Városüzemeltetési és testvérvárosi kapcsolatokért felelős tanácsnok Markó József

Beruházások koordinációjáért felelős tanácsnok később kerül betöltésre

Családügyekért felelős tanácsnok Vajda Viktória

Egyházügyekért, társadalmi kapcsolatokért  
és kulturális ügyekért felelős tanácsnok dr. Pintér György

Környezetvédelemért és természetvédelemért felelős tanácsnok Fülöp Zoltán
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6 Interjú

– Milyen alapelvek és koncepció alap-
ján indult neki a polgármesteri és kép-
viselői feladatainak?

– Meggyőződésem, hogy városve-
zetőként felelősséget kell vállalni a vá-
rosunkért. Azért dolgozom, hogy a gö-
diek érezzék, erősödik a biztonság, és 
tervezhetik a jövőt. Ehhez legfontosabb 
feladat volt az önkormányzat működé-
sének hatékonyabbá tétele, valamint a 
rendezett pénzügyi helyzet, vagyis a jól 
tervezett városi költségvetés.

Egyik első lépésünk volt, hogy elfo-
gadtuk a költségvetést, ráadásul a ko-
rábbi városvezetés által javasolt tíz gödi 
ingatlan eladása nélkül sikerült a pénz-
ügyi egyensúlyt létrehoznunk. 

– A kampányidőszak és a hivatalba 
lépése óta eltelt hetek alapján hogyan 
látja, az élsportolói múltjából hozott 
mely tulajdonságának veszi majd nagy 
hasznát a jövőben?

– Elsősorban annak, hogy csapatjá-
tékos vagyok, hiszen jelentős sikereimet 
is csapathajóban, azon belül is vezér-
evezősként értem el. Képletesen szólva, 
most is az a dolgom, ami a páros vagy a 
négyes hajóban volt, hogy a mögöttem 
álló közösség erejét egységbe ková-
csoljam, és irányítsam a dobogó legma-
gasabb foka felé. És maradva a sportos 
példánál, miután bizalmat kaptam, és 
eldördült a startpisztoly, igen erős rajtot 
vettünk a gödiekkel közösen.

– Gödön él 45 éve, mondhatni min-
dent tud a városról. Mikor és miért 
döntött úgy, hogy a város javát szeret-
né szolgálni?

– Az elmúlt tíz-tizenkét évben – ahogy 
éreztem a sportolói pályafutásom közel-
gő végét – egyre többször azon gondol-
kodtam, hogyan tudnék többet tenni a 
városért. Gödiként mindig figyeltem a 

Rend a lelke 
mindennek 

Az időközi választások után 
másfél hónappal ültünk le 
beszélgetni Göd új polgármes teré vel. 
Kammerer Zoltán 45 éve Gödön élő, 
Gödért rajongó lakosként indult el 
a polgármesteri címért, és minden 
tőle telhetőt megtesz, hogy szülő-
városa egy rendezett, fejlődő város 
legyen, amely a településen élőknek 
jövőképet és biztonságot tud adni.
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helyi történéseket, sőt a saját bőrömön 
éreztem a változásokat. Az utóbbi idő-
ben kifejezetten rossz volt nézni, hogy 
a város a fejlődés helyett egy helyben 
áll, vagy bizonyos területeken visszafelé 
halad. Egyre többször kaptam magam 
azon, hogy gondolkodom, én mit csinál-
nék másképp adott helyzetekben, apró 
ötleteken és nagyívű terveken egyaránt 
törtem a fejem. Azt egyre inkább érez-
tem, hogy újra lendületbe kell hozni Gö-
döt, mert itt változásra van szükség.

– A helyi emberek pedig a változásra 
szavaztak, hiszen példátlanul nagy ará-
nyú győzelmet aratott, a gödi vokso-
lók csaknem 60 százalékának bizalmát 
szerezte meg, míg ellenfele, a korábbi 
megbízott városvezető kevesebb mint 
29 százalékot. Ön mivel tudott meg-
szólítani ennyi embert?

– Én Gödért szeretnék élni és tenni 
– ez a vezérlőelvem. Városvezetőként 
pedig elsősorban egy sikeres csapat-
ban gondolkodom. Tapasztalt szakem-
berekből álló csapatot építek, amellyel 
bármit el lehet érni. A polgármesternek 
kötelessége, hogy a közös célok érde-
kében összefogja a képviselő-testület 
tagjait és a tanácsnokokat.

–  A képviselő-testület szervezeti 
és működési szabályzatának (SzMSz) 
június 14-én elfogadott módosítása 
alapján ezentúl új bizottsági-tanács-
noki struktúrában folyik a munka. Miért 
kezdeményezte a korábbi szisztéma 
felülírását?

–  Röviden összefoglalható a célom: 
az önkormányzat és a testület működése 
egyszerűbb, gyorsabb és hatékonyabb 
legyen. Nem mondok újat a város lako-
sainak azzal – hiszen a képviselő-testü-
leti üléseket élőben követhetik –, hogy 
nem ritkán parttalanul hosszúra nyúlt, 
mégis eredménytelen viták, széthúzás, 
személyeskedés jellemezte a munkát, 
ezzel Göd semmivel sem ment előrébb. 
Ennek vetett véget az SzMSz módosí-
tása. E szerint a korábbi három helyett 
egy, a kötelező pénzügyi bizottság ma-
radt Pénzügyi és Jogi Bizottság elneve-
zéssel. Közben a korábbi kettő helyett 
nyolc kulcsterület élére került tanácsnok, 
akiket a testület tagjai közül jelöltünk ki. 
Ők látják el a legfontosabb önkormány-

zati feladatkörök felügyeletét. Minden 
képviselővel egyenként beszéltük meg, 
ő milyen képzettség, szaktudás birtoká-
ban van, miben a legerősebb, és milyen 
területet vállal jó szívvel. A tanácsnoki 
rendszer bevezetésének köszönhető-
en kialakult a képviselők/tanácsnokok 
személyes felelőssége, szemben a ko-
rábbi bizottsági tagsággal, ami kisebb 
felelősséget jelentett, hiszen a több tag-
ból álló testületek megosztoztak a fele-
lősség kérdésében. Az új tanácsnokok 
– megválasztásuk után harminc nappal 
– kötelesek leadni egyéves munkater-
vet, amelyben kitérnek a feladataikra és 
azok ütemezésére. Ha elfogadjuk ezt a 
munkatervet, akkor utána ellenőrizhető 
lesz, hogy mennyire hatékonyan látják 
el fel adataikat a megválasztott kollégák, 
vagyis a csapat tagjai.

– Hadd legyek őszinte: olyan, mint-
ha egy céltábla közepére helyezte vol-
na magát azzal, hogy módosították az 
SzMSz-t, mert ezzel jócskán megnö-
velte a polgármester hatáskörét. Miért 
vállalta ezt a kockázatot?

– Találó a hasonlat, de biztos vagyok 
magamban, jót akarok Gödnek, és nem 
félek a felelősség súlyától. A rugalma-
sabb és hatékonyabb működés felé 
csak határozott változással lehet elindul-
ni. Meg kellett szüntetni azt a korábbi, 
jellemzően széthúzó képviselő-testületi 
gyakorlatot, ami miatt hónapokig csúsz-
tak vagy sosem születtek meg fontos 
döntések. Az egyik legfontosabb felada-
tom az volt, hogy a város újra stabilan 
működőképes legyen.

–  Ahogy említette is, Gödnek hóna-
pokon át nem volt az idei évre elfoga-
dott érvényes költségvetése, aztán az 
Ön vezetésével néhány hét alatt sike-
rült lefektetni a város működéséhez 
szükséges pénzügyi alapokat. Elége-
dett az elfogadott költségvetéssel?

– Óriási feladat egy 22 ezres lélek-
számú város költségvetését összerakni. 
Tavasszal még arról volt szó, hogy tíz 
ingatlant, beleértve a golfpályát, el kell 
adnia a városnak ahhoz, hogy legyen 
költségvetés. Azzal mindenképpen elé-
gedett vagyok, hogy ezt sikerült elke-
rülni. A tíz ingatlanból egyiket sem sze-
retném eladni, sőt, inkább gyarapítani 
akarom a város vagyonát.

– A kiszámítható pénzügyi műkö-
déshez erős kapcsolatrendszerre is 
szükség van, amivel a kampányban tett 
ígérete szerint Ön olimpiai bajnokként 
rendelkezik. Milyen, a város fejlődése 
szempontjából fontos tárgyalásokat 
folytatott eddig polgármesterként?

– Azt ígértem, hogy időt, energiát nem 
kímélve dolgozni fogunk azon, hogy a 
Pest vármegyénél rendelkezésre álló 
forrásokat hatékonyan kihasználhassuk. 
A legfontosabb eredmény, hogy Tuzson 
Bencével, Göd országgyűlési képvise-
lőjével még június elején egyeztetést 
kezdeményeztünk Pest Vármegye Ön-
kormányzatánál, hogy városunk újabb 
támogatáshoz jusson. A Szabó István 
elnök úrral folytatott tárgyalások siker-
rel zárultak, ennek köszönhetően a gödi 
különleges gazdasági övezetből befolyt 
adóból még az idén másfél milliárd fo-
rint plusztámogatást kapunk település-
fejlesztésre és működésre. Ráadásul 
bízni lehet abban, hogy ehhez hasonló 
forrásokhoz a jövőben is hozzájuthat 
városunk.

– Mire költik ezt a többletet?
– Van helye bőven! Kiemelt célunk a 

gödiek életminőségének javítása és a 
fejlődés biztosítása. A legegyszerűbb 
dolgokkal kell kezdenünk: utak, járdák, 
parkok, biztonság, közvilágítás. Azt aka-
rom, ha kilépünk az utcára, akkor azt 
érezzük, hogy minden rendezett, szép, 
otthonos körülöttünk. A legfontosabb, 
hogy Gödön rendet kell tenni, amelyhez 
fűnyírás, fásítás és virágosítási prog-
ram kell. Gyerekkoromban a nyarakat 
a nagyszüleimnél töltöttem; ha unat-
koztam és megkérdeztem, mit csinál-
jak, a nagyapám mindig azt válaszolta: 
„Rendet, mert rend a lelke mindennek.” 
Ebből adódik, hogy egy rendmániás 
polgármester vagyok, legyen szó a gödi 

A rugalmasabb 
és hatékonyabb működés felé 
csak határozott 
változással lehet elindulni
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közterületekről, a testületi ülésekről, a 
Kiserdőről vagy a Samsungról.

– A testület strukturális változásai 
mellett történt néhány személyi válto-
zás is az elmúlt hetekben. Tervez újab-
bakat?

– Akinek fontos Göd, és érdemben 
tesz is érte, annak mindig helye lesz 
ebben a hajóban. Tóth József jegyző úr 
egészségügyi okokra hivatkozva adta be 
a felmondását, és bontottunk vele szer-
ződést június 30-ával, pályázat útján ke-
ressük az utódját. A június 28-i testületi 
ülésen pedig az új SzMSz-nek megfele-
lően az eddigi kettő helyett egy új alpol-
gármester megválasztását indítványoz-
tam Csányi József személyében, aki az 
önkormányzatnál és az egész városban 
egy elismert, köztiszteletben álló ember. 
Így a testület korelnöke lett az általános 
helyettesem, személye garancia arra, 
hogy kiemelten kezeljük az idősek ügyeit.

– Megválasztása óta a saját Face-
book-oldalán napról napra nyomon 
kö   vethetjük, milyen rendezvényeken 
vett részt, kiket fogadott és keresett 
fel sze mélyesen, milyen tárgyalásokat 
folytatott a gödiek érdekében. Máris 
igen tiszteletre méltó és hosszú a ven-
dégkönyve!

– Olyan falakat bontok le, amit az 
előző városvezetők húztak fel éveken át 

maguk és a város lakói között. Én nyitot-
tan és emberi hangon közelítek minden 
félhez, akivel Göd a közös ügyünk. Jó 
példa erre a Samsung vezetőinek láto-
gatása a polgármesteri hivatalban. Le-
ültünk egymással szemtől szembe, és 
határozottan elmondtam, hogy a gödiek 
biztonsága, a víz és a levegő tisztasága 
számomra alapvetés, és ehhez mindig 
ragaszkodni fogok, innen induljunk ki. 
Kiemeltem azt is, hogy a képviselő-tes-
tületünk döntése értelmében független 
monitoringrendszert hozunk létre, és el-
lenőrizni fogjuk a gödi talajvizet, a leve-
gő minőségét és a zajszennyezettséget 
is. Ennek részeként a legutóbbi testületi 
ülésen húszmillió forintot szavazott meg 
a képviselő-testület hat monitoringkút 
létesítésére. Zajvédő falat és véderdőt 
is szeretnénk létesíteni, még az idén 
több mint ezer fát fogunk elültetni a gyár 
körül. Megállapodtunk abban, hogy a 
korábbi évek gyakorlatával ellentétben 
folyamatos lesz az egyeztetés a Gödi 
Önkormányzat és a gyár között. Ezenkí-
vül a gyár vezetősége ígéretet tett a helyi 
sport- és kulturális élet, a rendezvénye-
ink támogatására, a város szépítésére; 
ennek egyik példája a hamarosan meg-
épülő, százmilliós értékű játszótér a ter-
málfürdő mellett, amit teljes egészében 
a Samsung finanszíroz, kerítéssel együtt. 

Mindezek mellett még számtalan po-
zitív fogadtatásról és más eredményekről 

is be tudok számolni, mint például a már 
említett, vármegyétől kapott másfél milli-
árd forint vagy a zöldhulladék leadásának 
és elszállításának megoldása. Örömmel 
jelentem, hogy megállapodtam a helyi 
hulladékkezelő céggel. Így önkormány-
zati segítséggel július 5-én megindulha-
tott a zöldhulladékok ingyenes leadása, 
és a háztól való elszállíttatás is a töredé-
kébe kerül a korábbi összegnek.

– A Facebook-bejegyzéseiből és a 
beszélgetés során az látszik, hogy a 
környezetvédelem a szívügye. Monda-
na példákat arra, min dolgozik e téren!

– Életem nagyobb részét a termé-
szetben töltöttem, talán nem kell bi-
zonygatnom az elhivatottságom, tele 
vagyok tervekkel. A Nemeskéri parker-
dőben rövidesen elindul a terület kör-
nyezetrendezése és fejlesztése, az er-
dőművelési munkálatok végeztével egy 
1200 méteres erdei futókört jelölünk ki 
a meglévő ösvényen – nem lesz kivilágí-
tott, műanyag futópálya, hiszen ez nincs 
jó hatással az élővilágra –, ez a futókör 
később három kondiparkkal egészül ki, 
megújul a kisszínpad és nézőtere, vala-
mint erdei tanösvényt is létesítünk, ame-
lyen táblák mutatják majd be a Kiserdő 
élővilágát. Nemrég bejártam a gödi Du-
na-part egyik legszebb részét, a Homok-
szigetet, ami egy valódi természeti kincs. 
Ez a terület a Duna–Ipoly Nemzeti Park 
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része, ha rajtam múlik, soha nem lesz 
beépítve. Nem annyira környezetvédel-
mi kérdés, de a gödiek életminőségének 
javítása szempontjából fontos, hogy a 
MÁV-val közösen rendbe kell tennünk 
a vasútállomásokat és azok környékét, 
ez is foglalkoztat. Sok évre elegendő 
feladatot tűztem ki, amelyek mind-mind 
azt a célt szolgálják, hogy Göd zöldebb 
és élhetőbb város legyen. A természet 
csendjét időnként azért szeretnénk meg-
törni színvonalas szabadidő- és sport-
rendezvényekkel, kulturális és gaszt-
ronómiai eseményekkel, koncertekkel, 
amelyek összehozzák a városlakókat, 
összetartó közösséget építenek.

– A közösségépítést segítik a Gödön 
jól működő helyi civil szervezetek is. 
Számít rájuk?

– Mindenképpen! Sokat segíthetnek 
abban, hogy erős közösség alakuljon 
ki városunkban, ahol az emberek érzik, 
hogy a településhez tartoznak, és fele-
lősséget éreznek Gödért. Ehhez kellenek 
a közösségi programok, a színvonalas 
városi rendezvények, amelyekért önkor-
mányzati szinten egy jól működő Prog-
ramiroda felel. A közösség erősítéséhez 
és építéséhez pedig elengedhetetlen a 
folyamatos kapcsolattartás a helyi ci-

vilekkel, én is szívesen veszek részt az 
általuk szervezett kreatív, ötletdús prog-
ramokon, ezek egy részét szeretné a 
város is felkarolni. Nem mindig minden 
a pénzen múlik, gyakran a programok 
híre sem jut el a városlakókhoz – ebben 
például sokat segíthet az újraindult Gödi 
Körkép. Ha már Göd értékeiről beszé-
lünk, mindenképpen szeretném megkö-
szönni az elhivatott polgárainknak – köz-
tük a pedagógusoknak, az egészségügyi 
dolgozóknak és a védőnőknek, akikkel 
mostanában szintén találkoztam –, hogy 
önzetlenül végzik a munkájukat, hogy 
mindig van két jó szavuk, és töretlen az 
emberségük. Érezniük kell, hogy mellet-
tük vagyunk, és számítunk rájuk.

– A közösségépítés másik eszköze a 
sport, ami korábbi profi sportolóként, 
olimpiai bajnokként nyilvánvalóan a 
szívügye. Ezen a területen milyen fej-
lesztésekre lehet számítani?

– A sport egyszerre jelenti a közössé-
get, az egészségmegőrzést, a szabad-
időt és a városhoz tartozást, mondhat-
juk, hogy a lokálpatriotizmus motorja. 
Ennek megfelelően az önkormányzat 
aktív részese és formálója kíván len-
ni Göd sportéletének. Szorosabbá és 
aktívabbá fűzzük az együttműködést 

a Gödi SE-vel, ezzel kapcsolatos fon-
tos eredmény, hogy a napokban végre 
megépült a klub régóta várt, ultramo-
dern új műfüves focipályája. Ezenkívül 
az átfogó városfejlesztési stratégia ré-
szeként feltérképezzük a Kék Duna és 
a Kajakközpont környékét, a vízi sport 
és a vízi turizmus fejlesztési lehetősé-
geit, és készülünk az augusztusi Göd 
Kupára, amikor megünnepeljük a ka-
jak-kenu szakosztály 40. születésnapját.

– Rengeteg tervet sorolt fel, de a 
következő önkormányzati választásig 
csak szűk egy év van hátra. Mire lehet 
elég egyetlen év városvezetőként?

– Mindig hittem az elvégzett mun-
kámban, és erre alapozva háromszor 
is sikerült felállnom az olimpiai dobogó 
tetejére. Most is a munkában bízom, és 
hosszú távú terveim vannak. Azt sze-
retném, hogy a gödiek újra azt érezzék: 
lehet és érdemes itt élni, és közösen el-
érhetjük, hogy Göd egy győztes, fejlődő 
város legyen. Az elmúlt időszakban sok 
biztatást kaptam a helyiektől, és a mun-
kám során legtöbbször segítőkészséget 
tapasztaltam. Köszönöm a gödieknek, 
hogy figyelemmel kísérik és segítik a 
munkámat.

Szijjártó Gabriella

– Ugyanazokra a problémákra hívták 
fel a figyelmem, mint a választási kam-
pány heteiben, amikor hétfőtől vasárna-
pig napi 10-12 órában jártam a várost, 
és beszélgettem a gödiekkel. Tehát: az 
utak és a járdák rossz állapota; az óvo-
dák és az iskolák telítettsége; a közvilá-
gítás, a kerékpárút és a bankautomata 
hiánya; a felsőgödi posta újranyitása; 
a vasúton túli városrész fejlesztése. Az 
látszik, hogy a gödiek leginkább egy él-
hetőbb, rendezettebb városra vágynak.

Gyakran kerültek szóba zöldügyek. 
Szerencsére ezen a téren már tudtam 
eredményekről is beszámolni: a zöldhul-
ladékkal kapcsolatos megállapodásról 
a Gödi Hulladékgazdálkodási Nonprofit 
Kft.-vel, és a közösségi komposztá-
lókból lett illegális zöldhulladék-lerakók 
tervezett felszámolásáról. Többen ag-
gódtak a Homoksziget és a város zöld-
felületei miatt; biztosítottam őket, hogy 
ezekre jó gazdaként fogunk vigyázni a 
jövőben is. Volt, aki a golfpálya lekaszált 
virágait sajnálta, míg más üdvözölte vá-
rosszerte a kaszálást és a rendet – eb-
ben nehéz igazságot tenni.

Ugyancsak nyitott kaput döngettek 
azok, akik a Samsung-gyár környezet-
szennyezése miatt aggódnak, hiszen 
két nappal később a képviselő-testület 
elfogadta a határozati javaslatot, és fel-

kért, hogy a talajvízminőség-monitor-
ingrendszer kialakítása érdekében foly-
tassak le közbeszerzési eljárást. Itt nem 
állunk meg, ugyanis a város zaj- és leve-
gőtisztaságát is rendszeresen ellenőrizni 
szeretnénk a jövőben.

Ezúton is megköszönöm az észrevé-
teleket, javaslatokat, igyekszünk hasz-
nosítani ezeket. Arra szeretném biztatni 
a lakosokat, hogy legközelebb is jöjje-
nek el, beszéljünk sze mélyesen!

9

Beszéljünk személyesen a gödieket érintő 
kérdésekről! – ezzel a céllal tartotta 
első polgármesteri fogadóóráját Kammerer 
Zoltán június 26-án, hétfőn délután. 
A városvezetőtől arról érdeklődtünk, 
milyen kérdésekkel érkeztek a gödiek, 
mely témák kerültek fókuszba.

Városlakók vendégségben
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Gödi Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. 
hulladékgyűjtő tehergépjárműre gépkocsi
vezető és hulladékgyűjtőrakodó munka-
tár sat keres. Érdeklődni hétköznapokon 8–15 
óráig a 06-20/275-7535 telefonszámon lehet.

1. ÁTVÉTELI PONT
A Zrínyi Miklós utca felől a földúton tovább 
haladva helyezkedik el, és a Nemeskéri 
út felől is megközelíthető az új helyszín, 
ahol a táblázatban feltüntetett napokon 
és időszakokban fogadják a lakosság 
által kiszállított zöldhulladékot. A lényeg: 
minden második héten kétszer, szerdán, 
illetve szombaton van erre lehetőség.

Egy ingatlanról maximum 10 zsákot, 
vagy 10 köteget, vagy 1 m³ nem zsá-
kolható hulladékot vesznek át ingyen. 
Amennyiben valaki ennél több hulladé-
kot szeretne leadni, az már térítésköte-
les a következő tarifa szerint: egy darab 
120 literes zsák 860 forint, 1 m³ 8600 fo-
rint. A díjat a helyszínen kell kifizetni.

Az ingyenes leadási lehetőséget ki-
zárólag gödi lakosok, saját, eredeti sze-
mélyi igazolvány és lakcímkártya felmu-
tatásával, továbbá az utolsó időszaki 
hulladékszállítási díjbefizetést igazoló 
csekkszelvény vagy átutalási igazolás 
bemutatását követően vehetik igénybe. 
Üdülő ingatlannal rendelkező ügyfelek 
saját, eredeti személyi igazolvány felmu-
tatásával és az utolsó hulladékszállítási 
díj számlájának befizetésével igazolhat-
ják, hogy gödi nyaralójukból származik a 
zöldhulladék.

Az átvételi ponton leadott zöldhulladé-
kot ki kell önteni a zsákokból. Rönköket és 
egyéb hulladékot nem vesznek át.

Mikor adható le a zöldhulladék 
az átvételi ponton?

Július 22.,  szombat,  8–12 óra között
Augusztus 2.,  szerda,  10–18
Augusztus 5.,  szombat,  8–12
Augusztus 16.,  szerda,  10–18
Augusztus 19.,  szombat,  8–12
Augusztus 30.,  szerda,  10–18
Szeptember 2.,  szombat,  8–12
Szeptember 13.,  szerda,  10–18
Szeptember 16.,  szombat,  8–12
Szeptember 27.,  szerda,  10–18
Szeptember 30.,  szombat,  8–12

2. ELSZÁLLÍTÁS HÁZTÓL
Szeptember 22-ig a Gödi Hulladékgaz-
dálkodási Nonprofit Kft. az adott kör-
zetre érvényes zöldhulladék-szállítási 

napon végzi a begyűjtést (az időpontok 
megtekinthetők a www.godihulladek.hu 
honlapon a hulladékkezelés/egyéb hulla-
dék menüpontban). A szállításra jogosító 
címkével ellátott zöldhulladékgyűjtő edé-
nyeket a szállítás napján reggel 7 óráig 
kell az ingatlanok elé kihelyezni.

Aki ennél többet szeretne elszállíttat-
ni, annak speciális zsákot kell vásárolnia, 
ennek ára az eddiginél jóval olcsóbb: 350 
forint/darab. Természetesen az is vásá-
rolhat ilyen zsákot, és kiteheti a szállítás 
napján, akinek egyébként nincs zöldhul-
ladékgyűjtő edénye. A zöldhulladék nem 
keveredhet más hulladékkal (például kő-
vel, betonnal, vegyes hulladékkal), mert 
ez akadályozza a feldolgozási folyamatot. 
Ha a cég munkatársai mégis ilyet látnak, 
nem kötelesek azt elszállítani.

Melyik gödi üzletekben lehet beszerezni 
a zöldhulladékgyűjtő zsákokat?

FakuszH.B.Kft., Gazdabolt: Pesti út 82/A
Wolav Kft., Gazdabolt: Ady Endre út 8.
Mosoly ABC: Alagút utca 12/6.
Virágzó Dunakanyar Bt.: Révay utca 33.

Ingyen leadható a zöldhulladék
A gödi kiskert tulajdonosok régóta fennálló problémájára 
gyors választ adott az új városvezetés. Kammerer Zoltán 
polgármesternek sikerült megállapodást kötnie 
a Gödi Hulladék gazdálkodási Nonprofit Kft.-vel, 
így önkormányzati segítséggel július 5-től a zöldhulladékok 
ingyenes leadását és a háztól történő elszállítást is biztosítja a cég, 
utóbbit ráadásul jelentősen olcsóbban, mint korábban. 

Szemétszállítási ügyfélfogadás: (bejárat a Kisfaludy utca felől)
hétfő: 7.00 –19.00, péntek: 7.00 –12.00

Ügyintézés lehetősége: 
e-mail:  info@godihulladek.hu, telefon: 06-27/530-611

Közösségi komposztálóból hulladéklerakó?! A Zöld Gödért program kereté-
ben, az önkormányzat megbízásából 2021 nyarán közösségi komposztálókat helyeztek 
ki a Településellátó Szervezet munkatársai. Ezek zöme (például a vasútállomás kör-
nyékén) az eltelt évek során gyakorlatilag illegális szemétlerakóvá változott. A jelenle-
gi városvezetés következő célkitűzése – a zöldhulladék-probléma július 5-e óta tartó 
megnyugtató megoldása után – ezen áldatlan állapotok mielőbbi megszüntetése.

ÁLLÁSHIRDETÉS
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Göd-Nevelek városrész lélekszáma 
sokat nőtt az elmúlt években, így a 
helyben keletkezett szennyvíz meny-
nyisége is egyre nagyobb lett, annak 
elvezetése érdekében lépni kellett. A 
környéken 626 ingatlan csatlakozhat 
még az idén a szennyvízhálózatra, a 
munkálatok a helyszínen már zajlanak.

A beruházást pályázati forrásokból 
és Pest Vármegye Önkormányzatának 
támogatásából finanszírozzák. A DMRV 
Zrt. tájékoztatója szerint a KEHOP pro-
jekt keretén belül 522 ingatlan beköté-
se valósulhat meg. Az ebből a forrásból 
nem támogatható környékbeli ingat-

lanokra Göd önkormányzata egyedi 
támogatási kérelmet nyújtott be a ve-
zetékek ingatlanhatárig való kiépítésé-
re – ehhez a város támogatást nyert a 
vármegyétől, így további 104 ingatlan 
csatlakozhat a szennyvízhálózathoz.

A két projekt párhuzamosan a Pen-
ta Általános Építőipari Kft. kivitelezésé-
ben valósul meg. A munkák befejezése 
a projekt bővülése miatt év végére vár-
ható. A szennyvízcsatorna-rendszerre 
való rákötési lehetőségekről a DMRV 
Zrt. minden fogyasztót a levelezési cí-
mére küldött tájékoztatóban értesí  t e ni 
fog.

Aktuális

A Településellátó Szervezet pályáza
tot hirdet a következő munkakörök 
betöltésére, közalkalmazotti jogvi
szonyban, teljes munkaidőben.

PÉNZTÁROS, BELÉPTETŐ
A jogviszony időtartama: 

határozott idejű jogviszony.
Foglalkoztatás jellege: 

folyamatos munkarendben történő fog-
lalkoztatás, 18 év feletti diákok, illet ve 
nyugdíjasok jelentkezését is várjuk.

Pályázati feltétel: 
középfokú végzettség, jó kommuni-
kációs készség, rátermettség.

Munkavégzés helye: Gödi Termálstrand.
Feladatok: pénztárosi feladatok 

ellátása, strandra történő beléptetés.

KONYHAI DOLGOZÓ
A jogviszony időtartama: határozatlan 

idejű közalkalmazotti jogviszony.
Foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő.
Pályázati feltétel: 8 általános, magyar 

állampolgárság, büntetlen előélet.
Munkavégzés helye: Németh László 

Általános Iskola konyhája, Huzella Ti-
vadar Általános Iskola konyhája.

Feladatok: az iskolák konyháján a 
főszakács munkájának segítése, 
nyers anyagok előkészítése, feldolgo-
zás, ebédeltetés lebonyolítása.

KÖZTERÜLETI KARBANTARTÓ
A jogviszony időtartama: határozatlan 

idejű közalkalmazotti jogviszony.
Pályázati feltétel: aktív gépkocsive-

zetői engedély, pályázat elbírálásánál 
előnyt jelent a kertészeti vagy mező-
gazdasági területen szerzett tapasz-
talat, végzettség.

Munkavégzés helye: Göd város köz-
területei.

Feladatok: kertészeti karbantartás, fű-
nyírás, növénygondozás, egyéb köz-
területi feladatok ellátása.

Az önéletrajzokat a telepulesellato@god.hu 

címre kérjük elküldeni, vagy személyesen 

leadni a Településellátó Szervezet irodájában 

(Göd, Duna u. 5.). Az álláshirdetésekkel kap-

csolatos további információ kérhető Skultéti 

Krisztinától a 06-27/530-610 telefonszámon.

Jól halad a Duna út felújítása

Bővül a szennyvízhálózat

ÁLLÁSHIRDETÉS

Újabb szakaszhoz érkeztek a Magyar 
Közút Nonprofit Zrt. beruházásában a 
gödi Duna út 2-es főút (Pesti út) és a vas-
úti átjáró közötti 538 méteres szakaszán 
zajló felújítási munkálatok. Július 10-től a 
már érvényben lévő útzárat (Duna út Pes-
ti út és Madách utca közötti szakasza) 
a Honvéd sorig meghosszabbították a 
szakemberek, és módosult a térség for-
galmi rendje is.

A munkavégzéshez kapcsolódó ak-
tuális forgalmi helyzetről a Magyar Közút 
Útinform szolgálatánál, a www.utinform.
hu weboldalon és városunk honlapján 
tájékozódhatnak. Ebben az időszakban 

különösen ajánlott navigációs, közösségi 
autós alkalmazást is használni az optimá-
lis útvonal megtervezéséhez.

Szintén július 10-től ideiglenesen meg-
szűnt a Volánbusz Göd-Újtelepet érintő 
járata. A Vác, illetve Budapest irányába 
busszal közlekedők a gödi helyi járatú 
busszal tudnak utazni az átmeneti időben, 
és a helyi busz 2-es főúti megállóiban át 
kell szállniuk a Volánbusz járataira. A helyi 
járatok menetrendjéről az információs táb-
lán kívül a gödi önkormányzat honlapján is 
tájékozódhatnak. A Volán-járat várhatóan 
szeptember elejétől – az iskolakezdésre – 
ismét üzemelni fog.

Kammerer Zoltán a kivitelező Penta Kft. 
vezetőjével, Nagy Gábor Lajossal járta be 

a Duna út felújítás alatt álló szakaszát



12 Lélektől lélekig

Makkosjánosi, Göd testvértelepülése 
sem kivétel a fogyatkozó vagy szétsza-
kított családok, otthon bujkáló vagy kül-
földre menekült férfiak, magukra maradó 
idősek, légiriadókkal és hosszú áramszü-
netekkel terhelt időszak tekintetében. 

Bajban a testvér segít, és a gödiek jó 
testvérnek bizonyultak. Igazán jó szívvel 
emlékezhetünk vissza arra az összefo-
gásra, ami pár nappal a háború kitörése 
után a városunkban is azonnal elindult.

Segítség nagylelkűen és gyorsan

Túlzás nélkül állíthatjuk, hogy Juhász At-
tila, az Újház Piramis Építőház Kft. ügy-
vezetője az országban is elsők között 
reagált a kialakult helyzetre. Már március 
legelején sikeresen megjárta az első se-
gélyszállítmánnyal a 800 kilométeres utat, 
mellyel kapcsolatban a következőkről szá-
molt be közösségi oldalán: nem csupán a 
békeidőkben is nehézkes határátkeléssel 
kellett számolniuk, hiszen nem az volt a 

cél, hogy a segélyszállítmány egy ukrajnai 
központi elosztóba kerüljön, hanem kife-
jezetten magyarlakta vidéket szándékoz-
tak segíteni vele. Ehhez kellett találni olyan 

szervezetet, melynek magyarországi és 
kárpátaljai irodája is van, és fogadni tudja 
a humanitárius segélyt. Tételes szállítóle-
velet kellett készíteni két nyelven az ado-
mányokról, így vihették be az országba, 
és pontosan oda, ahova szánták.

Simon Tamás, Göd korábbi alpolgár-
mestere nagy helyismerettel rendelkezik 
Kárpátalján. Nem csupán amiatt, mert 
a testvértelepülési kapcsolat 2015-ös 
újjáélesztése az ő nevéhez fűződött, ha-
nem azért, mert két ott dolgozó segély-
szervezettel még régebbre visszanyúló 
együttműködése van. Így a szállítmá-
nyok koordinálásában hathatós segítsé-
get tudott nyújtani, sőt személyesen is 
többször megtette az utat a háborútól 
sújtott magyarlakta vidékre.

Az első szállítmányt továbbiak követ-
tek. Az Újház Piramis adománygyűjtő 
központtá alakult, de gyűjtöttek a plébá-
niákon és az iskolákban is: tartós élel-
miszert, higiéniai termékeket, vény nél-
küli gyógyszereket, csecsemőtápszert, 
pelenkát, továbbá a Magyarországra 
– köztük Gödre is – érkező számos me-
nekültnek meleg ruhát, ágyneműt.

Menekültek a városban

Mert bizony érkeztek a háború elől me-
nekülő családok sorban, és a város 
igény szerint hosszabb-rövidebb időre 
el is tudta szállásolni a rászorulókat. A 
Duna-part Nyaralóházak, amely télen 
egyébként nem működik szálláshely-

Háborús hétköznapok
Mindennapos vendég lett 
a bizonytalanság Kárpátalján. 
Mióta 2022. február 24-én 
elkezdődött az orosz–ukrán 
fegyveres konfliktus, azóta nem 
biztos semmi sem. Talán ezzel 
a ténnyel a legnehezebb együtt 
élni. Összeállításunkban annak 
jártunk utána, a szomszédban 
dúló háború kitörésétől napjainkig 
Göd lakói hogyan próbálnak 
segíteni a bajba jutottaknak.

TESTVÉRVÁROSI KAPCSOLAT

Makkosjánosival 2015 óta újra folya-
matos a kapcsolat. Nyaranta Göd 
vendégül látott minden évben egy 
gyerekcsapatot (egészen a Covid-jár-
ványig), karácsonyra cipősdoboz-ak-
ciót szerveztek. Az önkormányzat se-
gített az iskolai mosdók felújításában, 
az óvoda kazáncseréjét is támogat-
ták. Cserenyaralást szerveztek gödi 
és jánosi családok. A világjárvány 
ki  törésétől leginkább a pénzadomá-
nyokra volt lehetőség és szükség.

Bubrik Miklós görögkatolikus parókus, Juhász Attila, Simon Tamás és Tuzson Bence
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ként, megnyitotta kapuit. A faházakban 
minden módon igyekeztek az odaérke-
zők kényelmét biztosítani, annak ellené-
re, hogy ezek az épületek alapvetően 
nem rendelkeznek fűtéssel. A technikai 
problémákat a Településellátó Szervezet 
szakembereinek segítségével próbálták 
áthidalni, de sok lakossági és céges 
felajánlás is érkezett az étkészletektől a 
kölcsön mosógépig.

A város szociális lakásait is hamar 
felszerelték, berendezték, hogy át-
meneti otthonként szolgálhassanak a 
szükséget szenvedőknek. A Duna-part 
Nyaralóházak munkatársai a lakók el-
látásában, a hivatalos papírjaik intézé-
sében, adott esetben tolmácsolással 
is igyekeztek segíteni, akár éjszakába 
nyúlóan is. Sok helyi lakos és vállalkozó 
rendszeresen ajánlotta fel a segítségét, 
tárgyi adományok vagy bevásárlás, kí-
sérés formájában.

Köszönet a civileknek is

Több civil szervezet is aktívan kivette 
a részét a segítségnyújtásból: voltak, 
akik hónapokon keresztül válogatták, 
rendezték az adományokat. Miklusiak 
Krzysztof (Kristóf atya) plébános veze-
tésével élelmiszergyűjtést szerveztek a 
katolikus plébániákon, vagy például gödi 
művészekkel jótékonysági koncerteket 
rendeztek, melynek nyomán csaknem 
egymillió forint készpénzadomány gyűlt 
össze. A gyűjtőpontra beérkező felaján-

lásokkal kapcsolatban Juhász Attila úgy 
fogalmazott, hogy az adományok jelen-
tős részét közvetlenül Kárpátaljára tud-
ták eljuttatni, segítettek több ukrán csa-
ládnak és országos segélyszervezetnek 
is, utóbbiaknak elsősorban logisztikai 
feladatokban. Az általuk összegyűjtött 
és méret szerint válogatott ruhaneműk 
végül a Magyar Vöröskereszt központi 
telephelyére kerültek, onnan pedig az 
ország különböző pontjain lévő ukrán 
családoknak tudtak szállítani belőle.

V. Pálfai Kinga

A háború elhúzódik. A kárpátaljai tele-
püléseken alig maradt fiatal, ha van is, 
akkor leginkább asszonyok és gyere-
kek. A földek parlagon hevernek, mert 
a férfiak vagy bujkálnak, vagy nem mer-
nek hazatérni, hiszen mindennapos a 
félelem, hogy behívólevelet kapnak.

Egressy Miklós görögkatolikus pa-
rókus június közepén Gödön járt, őt 
kérdeztük arról, hogy vannak most a 
testvértelepülésünk lakói:

– Nehezek a mindennapok most Kár-
pátalján. Mivel tart a hadiállapot, a 18 
és 60 év közötti férfiak hiányoznak. 
Nem alaptalan a félelem, most is 14 
jánosi szolgál a fronton vagy egyéb he-
lyen. Egyes otthonokban csak a gond-
viselésre szoruló öregek maradtak. A 
belső menekültek sem fogytak el, őket 
is el kell látni. Az önkormányzat egy évig 
fizette az energiát és a munkaerőt az 
őket ellátó konyhára, mi pedig az élel-
miszert biztosítottuk. Most egy segély-

szervezet adott villanyrezsókat, amin 
maguknak főznek. A helyi időseknek 
pedig mi biztosítunk heti három alka-
lommal melegételt.

 Rányomta a bélyegét az oktatásra is 
az elmúlt időszak. A háború miatt állan-
dó volt az áramkimaradás és a légiriadó, 
volt, hogy napokig nem lehetett órákat 
tartani, a gyerekeket folyton az óvóhelyi-
ségbe kellett terelni, gyertyafény mellé. 
Iskolásokat, óvodásokat is. Ez testileg, 
lelkileg megnyomorítja az embert. Most 
a napokban, az évzárón kérdeztem az 
iskolaigazgatót, hogy állunk elsős be-
iratkozóval. Azt mondta, elméletben 
har mincfős osztálynak kellene lennie, de 
még csak öt gyermek papírjait adták be. 
A többiek nincsenek otthon.

 Az egyik legnagyobb nehézségünk, 
hogy nincs ravatalozónk. Kárpátalján 
ugyanis háztól szokás temetni. A ha-
lottasmenet végigkísérte az elhunytat 
a falun, ki a temetőbe. Ilyenkor szokás 
szerint mindenki félreállt, elengedte 

a menetet. Most sok az idegen, nem 
ismerik ezt, a menet közé hajtanak, 
veszélyessé vált. A temetőben pedig 
szabad ég alatt vagyunk, ha hó hullik, 
ha eső esik, ha kánikula van. Jártam 
helyben az önkormányzatnál többször 
is, de a háború miatt nem lehet új épít-
kezésbe kezdeni. Ha volna valami alap, 
azt lehetne folytatni, de így egyszerűen 
nem engedik. Erre keressük a megol-
dást, mert a temetések ugyebár nem 
szűntek meg.

Még csak most kezdődött a nyár, de 
már a télre készülünk, mert most sajnos 
nem úgy tűnik, hogy ez a háború holnap 
véget ér. Az élelmiszerraktárunkat ki kell 
ürítenünk sürgősen, mert lejár a szava-
tossága a termékeknek. Így már az újra-
töltést szervezzük, tartós élelmiszert és 
tűzifát szeretnénk beszerezni a támoga-
tottjainknak. Ebben szeretettel kérjük a 
gödiek segítségét is: szeptemberben 
újra kérnénk tartós élelmiszert vagy 
pénzadományt, ami nagyon nagy segít-
séget jelent az otthon maradott idősek 
és a belső menekültek ellátásában.

VPK

Hogy élnek most a makkosjánosiak?

A Gödön Élő Erdélyiek és Szimpatizánsok 
Baráti Köre, valamint a Gödi Lokálpatrióták 

szeretetvendégség keretében 
adták át adományaikat Egressy Miklósnak
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– Május óta új polgármestere 
van városunknak Kammerer 
Zoltán olimpia bajnok sze-
mélyében. Hogyan értékeli a 
polgármester-választás ered-
ményeit?

– Fölényes győzelmet ara-
tott Kammerer Zoltán. Meg-
győződésem, hogy a város az 
ő vezetése alatt ismét vissza-
tér a fejlődés útjára. A gödiek 
egyértelműen a változásra, a 
közös gondolkodásra, a kö-
zösségre, a jövőépítésre vok-
soltak. Kammerer Zoltánnal 
új távlatok nyílnak meg Göd 
előtt, ő egy kitartó ember, aki 
tudja, hogy mit jelent a komoly 
munka, és erre fényesebb bi-
zonyítékot, mint az olimpiai 
érmei, felesleges is volna ke-
resnünk. Hatalmas lendülettel 
vetette bele magát a felada-
tokba, és már most olyan 
sikereket, eredményeket ért 
el, amelyekre korábban nem 
volt példa. Meghallgatja az 
emberek véleményét, határo-
zottan képviseli a gödieket, és 
nagyon fontos számára, hogy 
személyesen találkozzon, be-
szélgessen a gödiekkel. Szív-
ügye a város, és azt gondo-
lom, hogy ezt érzi is mindenki.

– Néhány napja tette le 
miniszteri esküjét, amihez 
ezúton is gratulálunk! Milyen 

változásokat jelent a munká-
jában az igazságügyi tárcave-
zetői kinevezése?

– Elsősorban hatalmas 
megtiszteltetés ért! Azt a 
rendkívül megtisztelő fel ada-
tot kaptam Orbán Viktor mi-
niszterelnöktől, hogy augusz-
tus elsejétől igazságügyi 
mi  niszterként támogassam a 
magyar kormány munkáját. 
Minden erőmmel azon leszek, 
hogy új megbízatásomban a 
kormány tagjaként a magyar 
emberek biztonságát, min-

dennapi életét szolgáljam. 
Orbán Viktor miniszterelnököt 
arra kértem, hogy egy letisz-
tult, hagyományos Igazság-
ügyi Minisztérium jöjjön létre a 
vezetésemmel, és az európai 
uniós ügyek a kormányzati 
struktúrán belül máshova ke-
rüljenek. Ő pedig elfogadta ezt 
a javaslatomat. A minisztérium 
fókuszába egyrészt Magyar-
ország jogi szuverenitásának 
védelme kerül majd, mert 
úgy látom, hogy az utóbbi 
időszakban szuverenitásunk 

többször is támadás alatt állt. 
Különösen fontos, hogy az 
Európai Unión belül a nemzeti 
hatáskörbe tartozó területek 
megmaradjanak, és ne egy 
európai birodalomban gon-
dolkozzunk, hanem továbbra 
is azonos jogokkal rendelke-
ző nemzetállamok egységes 
szövetségéről beszéljünk. 
Az Igazságügyi Minisztérium 
élén a másik fontos felada-
tomnak tekintem az ítélkezési 
gyakorlat áttekintését, mert 
a jogszolgáltatásnak mindig 
az emberek szempontjait kell 
a legfontosabbnak tartania. 
Fontos, hogy a bíróságok 
függetlenségének megőrzé-
se mellett tovább fejlődjön a 
gyors és hatékony igazság-
szolgáltatás, úgy, hogy az 
emberek számára egy vilá-
gos joggyakorlat alakuljon 
ki. Miniszterként egyeztetést 
kezdeményezek erről a bíró-
sági rendszer képviselőivel, és 
ennek megfelelően, hogyha 
szükséges, akkor lehetséges 
jogalkotási eszközökkel is be-
avatkozni.

– Sokan kérdezik, minisz-
terként jut-e majd annyi ideje, 
hogy ugyanolyan aktívan fog-
lalkozzon a választókerületé-
vel, mint eddig. Folytatódnak 
térségünkben a fejlesztések?

Az emberek szempontjai 
a legfontosabbak

Augusztus elsejétől igazságügyi miniszterként folytatja munkáját Tuzson Bence, városunk 
és térségünk országgyűlési képviselője, akit Orbán Viktor miniszterelnök kért fel ennek a feladatnak 

az ellátására. Mint a lapunknak adott interjúban elmondta, ebben az új megbízatásában 
az egyik kiemelt jelentőségű feladatának tartja az ítélkezési gyakorlat áttekintését, mert szerinte 

a jogszolgáltatásnak mindig az emberek szempontjait kell elsődlegesen figyelembe vennie. Felhívta 
a figyelmet arra is, hogy térségünkben valósul meg hazánk jelenlegi legnagyobb oktatási beruházása, 
aminek a gödi diákok is nagy hasznát fogják látni, amikor a pályaválasztás kérdésében kell dönteniük.

Tuzson Bence: Új távlatok nyílnak meg Göd előtt



Fontosnak tartja a jó kapcsolat ápolását a 
testvértelepüléseinkkel, különösen háborús 
időkben, ezért töltött július elején egy hét-
végét Makkosjánosiban Kammerer Zoltán 
polgármester, Markó József testvérvárosi 
kapcsolatokért felelős tanácsnok és Simon 
Tamás, a Pénzügyi és Jogi Bizottság külsős 
tagja kíséretében. A gödieket szívélyesen 
fogadta és vendégül látta Bakos Erzsébet, 
a kárpátaljai település elöljárója és Egressy 
Miklós görögkatolikus parókus.

Bármilyen nehéz a helyzet, öröm volt újra 
találkozni Miklós atyával, aki június közepén 
járt városunkban. Már akkor beszélt a gö-
dieknek az egyik legnagyobb problémájuk-

ról, a ravatalozó hiányáról (erről lapunk 13. 
oldalán részletesen olvashatnak). Makkos-
jánosi építeni szeretne egy ravatalozót, eh-
hez pedig Göd segítségét kérték. Városunk 
a nehéz időkben különösen igyekszik segí-
teni a testvértelepülésen élő közösségnek: 
képviselő-testületünk június végi ülésén ki-
nyilvánította hozzájárulási szándékát, meg-
keresik a város költségvetésében a forrást 
az építkezés támogatására.

A kárpátaljai látogatás során, a ravata-
lozó tervezett helyszínének megtekintésén 
túl Kammerer Zoltán biztosította a makkos-
jánosiakat arról, hogy Göd támogatni fogja 
a törekvésüket.

Aktuális

– Természetesen minden 
fejlesztés folytatódik tovább, 
töretlenül és zavartalanul. 
Ahogyan eddig is, úgy a jö-
vőben is mindent megteszek 
azért, hogy a körzetünkben 
élők mindennapi életét szeb-
bé és jobbá tegyem. Nem 
véletlenül sikerült ugyanis 
már az elmúlt időszakban ki-
harcolnunk azt a különös je-
lentőségű pozíciót, miszerint 
térségünk az ország legdina-
mikusabban fejlődő régiója. 
Hogy csak egy példát említ-
sek, nálunk zajlik az ország 
jelenlegi legnagyobb oktatási 
beruházása, a Dunakeszi Di-
áknegyed építése, rendsze-
resen kijárok a helyszínre, 
fo  lyamatában követem az 
eseményeket, a munka előre-
haladását. Nemcsak Dunake-
szin, de meggyőződésem, 
hogy térségünk egészében, 
így Gödön is alig akad olyan 
család, amelyet valamilyen 
szinten ne érintene ez a be-
ruházás, nemcsak gyermekei, 
de az unokái, rokonai, szű-
kebb vagy tágabb családja 
révén. Kammerer Zoltán pol-
gármester már a megválasz-
tása előtt kezdeményezte, 
hogy az új intézmény kialakí-
tásánál vegyék figyelembe a 
gödi tanulók érdekeit is. Már 
csak azért is, mert az oktatási 
komplexum tulajdonképpen 
csak egy karnyújtásnyira van 
Gödtől. Ez jelentheti bizton-
ságos kerékpárút kialakítását, 
amelyen a tanulók eljuthatnak 
az iskolába, de rendszeres 
időközönként közlekedő is-
kolabusz forgalomba állítását 
is. Örültem, hogy a megke-
resését pozitívan fogadta a 
szomszédos Dunakeszi ön-
kormányzata, így gyakorlatilag 
egyfajta együttműködés máris 
elkezdődött. Sokszor hangsú-
lyoztam már, hogy térségünk 
ereje épp az ilyen összefogás-
ban van, aminek ez egy újabb 
szemléletes példája.

FOLYTATJÁK 
A MUNKÁT
A képviselő-testület június 
14-i ülésén két pályázatot 
is érvényesnek és ered-
ményesnek minősített. 
E szerint további öt évre 
(2028. június 13-ig) Szabó 
Imrénét bízta meg a Jó-
zsef Attila Művelődési Ház 
intézményvezetői felada-
tainak ellátására, valamint 
megszavazta Ráczki Ma-
rianna Éva intézményve-
zetői kinevezését szintén 
öt évre (2028. szeptember 
26-ig) a Gödi Szivárvány 
Bölcsőde élére.

Látogatás Kárpátalján

Idén az Oasis Photo Contest nemzetközi pályázatra több mint 
25 ezer fotó érkezett. A versengésen Potyó Imre gödi fotográ-
fus Other Animals (egyéb állatok) kategóriában első helyezést 
ért el, valamint további három börzsönyi és gödi képe került 
be a legjobb alkotásokat felvonultató albumba. Egy novem-
ber végi estén talált rá erre a látványos szarvasagancsgom-
ba-csokorra a Börzsönyben. Aztán szövőlepkék ébredtek, és 
„bámulatos, nem várt pillanatok következtek az éjjeli lepkék és 
a kora téli agancsok között feküdve”.

Kammerer Zoltánt Egressy Miklós görögkatolikus parókus 
és Bakos Erzsébet, Makkosjánosi elöljárója látta vendégül
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Fókuszban az egészségügyi dolgozók
A Semmelweis-nap alkalmából 
városvezetőink a Gödön dolgozó 
szakembereket köszöntötték, 
és átadták a Gödi Polgárok 
Egészségéért Díjakat. A védőnők 
napján a helyi gyermekes 
családokért tevékenykedőknek 
mondtak köszönetet – miközben 
július 1-jétől a védőnői 
szolgálatokat átveszi az állam 
az önkormányzatoktól.

„A gyerekek jelentik a jövőt. A védőnők 
pedig a számunkra legfontosabbak, a 
gyermekek gondozásában és biztonsá-
gos fejlődésében nyújtanak pótolhatat-
lan segítséget. A védőnők napja alkal-
mából köszönjük városunk védőnőinek 
azt a munkát, amit a helyi családokért 
tesznek” – így fogalmazott Kammerer 
Zoltán polgármester a védőnők napja 
alkalmából rendezett ünnepségen.

Azért éppen június 13-án ünnepeljük a 
magyar védőnők napját, mert 1915-ben e 
napon alakult meg Magyarországon Ste-
fánia belga hercegnő védnökségével az 
Országos Stefánia Szövetség. A védőnői 
szakmát a több mint száz évvel ezelőtt 
uralkodó népegészségügyi állapotok, a 
magas csecsemőhalandóság és a rossz 
higiéniai gyakorlatok hívták életre. A kez-
deményezés részeként létrejött a Védőnői 
Szolgálat, 1916-tól pedig Heim Pál jóvol-
tából elindult a magyar védőnőképzés is, 

amely 1989-től főiskolai diplomás kép-
zéssé vált. A Magyar Védőnői Szolgálat 
2015-ben hungarikum minősítést kapott.

„Az elmúlt három évben elmaradt, de 
most visszatértünk a régi hagyományhoz: 
ünnepség és ebéd keretében köszöntük 
meg védőnőinknek az áldozatos munká-
jukat. Igaz, hogy július 1-jétől a védőnői 
szolgálat – hasonlóan a közoktatáshoz 
és az egészségügyhöz – a Belügymi-
nisztérium alá tartozik, de Göd városa 
továbbra is megbecsüli, támogatja és 
évente megünnepli majd őket” – mond-
ta lapunknak Lenkei György. A szociális 
ügyekért felelős tanácsnok hozzátette: 
reményeik szerint a változásból a gödiek 
nem érzékelnek semmit, hiszen ugyan-
úgy tíz-egynéhány védőnő, ugyanúgy 

három helyszínen, a megszokott munka-
rend szerint teszi tovább a dolgát. „Napi 
kapcsolatban vagyunk velük, többek 
között ők segítenek most abban, hogy 
újraindítsuk a Babafészek programot, 
ami szintén elhalt az utóbbi években. A 
program keretében Göd újszülött babái, 
a védőnők ajánlásával, egy úgynevezett 
babafészket kapnak ajándékba az ön-
kormányzattól, ami a baba alvásában, al-
tatásában nyújt segítséget, biztonságér-
zetet ad számára. A jövőben szeretnénk 
emelni a szülési támogatás összegét, ezt 
a rászorulók igényelhetik a kérelmező lap 
kitöltésével, valamint továbbra is marad 
a csecsemők nem térítésmentes gyógy-
szereinek kiváltásához adható, 15 ezer 
forint hozzájárulás.”

Semmelweis Ignác születésének nap-
ján, július 1-jén ünnepeljük a magyar 
egészségügyet, a benne dolgozó or-
vosokat, ápolókat és védőnőket. A 
Semmelweis-nap alkalmából a Gödön 
dolgozó szakembereket köszöntötte 
Kammerer Zoltán polgármester, hálát 
adva azért a kiemelkedő szakmai mun-
káért, amit a betegekért, illetve a helyi 
családokért tesznek. Csányi József al-
polgármesterrel és Lenkei György szoci-
ális ügyekért felelős tanácsnokkal együtt 
átadták az idei Gödi Polgárok Egész-
ségéért Díjakat. Elismerésben részesült 
Helmeczi Ferencné, aki évtizedekig dol-

gozott háziorvosi asszisztensként Gö-
dön, valamint dr. Csatlós Györgyi, aki 
2007 óta tevékenykedik városunkban 
fogorvosként. Szívből köszönjük nekik 
és minden egészségügyi dolgozónak az 
áldozatos munkát!

„Az önkormányzat több mint tíz éve 
alapította ezt a díjat, minden évben egy 
Gödön dolgozó orvos és egy szakasz-
szisztens kapja – mondta el az elismerés 
hátteréről Lenkei György. – Az itteni or-
vosközösség tesz javaslatot a két sze-
mélyre, szakmai véleményüket mindig 
elfogadja és támogatja a képviselő-tes-
tület. Egy kis műsor keretében szoktuk 
átadni az oklevelet, az emlékplakettet 
(amin Semmelweis Ignác látható) és egy 

csokor virágot, majd ebédre invitáljuk 
a gödi egészségügy területén dolgozó 
munkatársat: az orvosokat, a fogorvo-
sokat, a patikusokat, a védőnőket, az 
asszisztenseket, ideértve azokat is, akik 
például hetente vért vesznek Gödön, 
hogy a betegeknek ne kelljen emiatt Du-
nakeszire vagy Vácra utazni.”

JÓLLÉTÜNK ŐRZŐIT DÍJAZTÁK



Gyermekvilág 17

Zöldjelzést kapott a játszótér
Hamarosan új játszótér épül a Gödi Ter-
málfürdő Pulykaház utca felőli területén 
a Samsung SDI Magyarország Zrt. tá-
mogatásából és kivitelezésében. A cég 
három évvel ezelőtt tette ezt a felaján-
lást, azóta húzódik a megvalósítása...

A képviselő-testület idén március 30-i 
határozatával áldását adta arra, hogy 
a golfpálya északi részén, Göd Város 
6603 hrsz. ingatlanán épüljön meg a ját-
szótér. Áprilisban azonban a Duna–Ipoly 
Nemzeti Park Igazgatóság arról tájékoz-
tatta az önkormányzatot, hogy az ingat-
lan közelében védett láp található, és a 
vizes élőhely partvonalától számított 50 
méteren belül nem lehetséges új épít-
ményt elhelyezni.

Megkezdődött az új, minden szem-
pontnak megfelelő helyszín keresése, 
és ennek eredményeképpen a képvise-
lő-testület a június 28-i ülésén elfogadta: 
a Gödi Termálfürdő Pulykaház utca felőli 
részén, a 6602/1 hrsz., kb. 1000 négy-

zetméteres területen kezdődik meg ha-
marosan az építkezés. Az önkormány-
zat a megvalósításhoz önerőt, forrást 
nem biztosít, a játszótér árnyékolását 
és növényesítését (minimum két és fél 
méteres zöldsávval) a Samsung vállalja, 
ahogyan azt a kikötést is, hogy a ját-
szótérnek minden vonatkozó hatályos 
szabványnak és jogszabálynak meg kell 
felelnie.

Településellátó Szervezet
2132 Göd, Duna u. 5.
Telefon: 06-27/530-601
E-mail: telepulesellato@god.hu
www.goditesz.hu

Termálstrand: 06-27/532-045
Temetőgondnok: 06-20/294-0407

TÁMOGATÁS KÉRHETŐ

Az önkormányzat 2023-ban is beis-
kolázási támogatásban részesíti azt 
a gyermeket, akinek szülője az ok-
tatással kapcsolatos anyagi terheket 
szociális helyzete miatt megfizetni 
csak részben vagy nem képes, a 
család egy főre jutó jövedelme nem 
éri el a 71 250 forintot (az öregségi 
nyugdíj mindenkori legkisebb össze-
gének két és félszeresét), és a gyer-
mek alap- vagy középfokú oktatási 
intézményben folytatja tanulmányait. 
A támogatásra irányuló kérelmet sze-
mélyesen lehet benyújtani a polgár-
mesteri hivatalban július 31-ig.

Kedves Szülők! Néhány fontos informá
ciót szeretnénk Önökkel megosztani a 
2023/24es tanév iskolai gyermekétkezé
sének megrendelésével kapcsolatban.

Amennyiben a 2023/24-es tanévben is-
kolai étkezést szeretne igénybe venni, a 
goditesz.hu weboldalon a közétkeztetés 
menüpont alatt találja az étkezési igény-
lőlapokat online, illetve pdf formában. 
Kérjük, hogy lehetőség szerint az online 
verziót részesítsék előnyben.

Az étkezési kedvezményekre jogosul-
tak: a három vagy több gyermeket neve-
lő családok, a tartósan beteg gyermeket 
nevelő családok, valamint rendszeres 
gyermekvédelmi kedvezményben része-
sülő gyermek nevelése esetén.

A kedvezmény igényléséhez szük-
séges dokumentumokat, illetve a diétás 
étkezés igényléséhez szükséges igazolá-
sokat a kérdőív kitöltése után az elelme-

zes@god.hu címre, a gyermek nevének 
és a 2023/24-es tanévben az osztályá-
nak megjelölésével kérjük elküldeni.

Az étkezés megrendelésével, menza-
kártyapótlással, igazolások leadásával 
kapcsolatban az alábbi elérhetőségein-
ken állunk rendelkezésükre:
  e-mailen az elelmezes@god.hu címen,
  telefonon a 06-27/345-209  

és a 06-27/530-601 telefonszámon,
  személyesen a Településellátó Szer-

vezet titkárságán, ahol lehetőség van 
nyomtatott formájú étkezési igénylőla-
pok átvételére is.

Kérjük a Kedves Szülőket, hogy továb-
bítsák az iskolakezdéssel kapcsolatos 
információkat az ismeretségi körükben 
lévő, kevésbé gyakorlott leendő első 
osztályos gyerekek szüleinek, és hívják 
fel figyelmüket a fenti teendőkre.
Együttműködésüket előre is köszönjük!

Gödi Gyermekélelmezés

Az új játszótér látványtervének részlete

NAPSZÚRÁS ELLEN. Az önkormány-
zat gyors reagálásának köszönhe-
tően, még a hőségriadók előtt ár-
nyékoló került a bócsai játszótér 
ho mokozója fölé. A szülői megke-
resés után azonnal megrendelték a 
napvitorlát, azzal a kéréssel, hogy 
soron kívül gyártsák le és szereljék fel.

KÖZÉRDEKŰ

IDŐBEN RENDELJÉK MEG AZ ISKOLAI GYERMEKÉTKEZÉST!
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– Jól emlékszem, tavaly hogyan drukkol-
tak neked egykori pedagógusaid a Németh 
László Általános Iskolából a világverseny 
európai válogatóján. Milyen érzés volt, hogy 
ennyire ott vannak veled?

– Nagyon felemelő érzés volt, és a mai na-
pig az, hogy így nyomon követték a munkás-
ságomat azután is, hogy elballagtam. Mivel a 
testvéreim közül hárman is a Németh László 
iskolába jártunk, így a tanító nénik a végére 
már családi baráttá váltak, a szüleimmel az-
óta is rendszeresen összejárnak.

– A gyermekkorod Gödhöz kötődik. Ha erre 
gondolsz, mi villan be az első három helyen?

– Nagyon szerettem Gödön felnőni, az 
első helyen a GSE kajak-kenu szakosztálya 
áll, ahol hét évet töltöttem a gyermekko-
romból. Nagyon szerettem, és valószínűleg 
innen ered a versenyzés szeretete is, ami 
nagyban hozzájárult ahhoz, hogy megérle-
lődjön bennem a gondolat: el akarok indulni 
a Bocuse d’Oron. A második a Homoksziget 
és a Duna kis ága, mely nyaranta holtág: ide 
jártunk strandolni, amikor éppen nem edzé-
sen voltunk, vagy nagyobb vízállásnál a kis 
holtág óriás fáiról ugráltunk a vízbe (ezt utó-
lag azonban senkinek nem ajánlom). A har-
madik pedig a József utca Ilka-patak hídja, 
amin tanítás után át kellett kelni, de valahogy 
mindig sikerült ott tölteni egy-két órát az is-
kolai haverokkal, nyilván aztán utána otthon 
kaptam érte, hogy hol voltam eddig…

– Egy kisfilmből, amelyben Nyikos Patrik-
kal mutatkoztatok be a lyoni döntőre készül-
ve, az derül ki, hogy azért enni is szeretsz. 

Első magyarként a Bocuse d’Or dobogóján

A világ legrangosabb szakács versenyén 
állhatott dobogóra idén januárban 
Lyonban, miután tavaly második lett 
segítőjével, Nyikos Patrikkal az európai 
fordulón, Budapesten. A siker eddig 
egyedülálló Magyarország történetében: 
Dalnoki Bencéék ugyanis az első magyar 
versenyzők, akik az első három között 
végeztek a világversenyen, és már 
megfordult a fejében, hogy szívesen 
újra nekigyürkőzne a megmérettetésnek. 
Ezúttal viszont leginkább 
gödi kötődéseiről beszélgettünk.

A családodban mennyire volt fontos szere-
pe az étkezéseknek? Menzás gyerek voltál, 
vagy otthon várt a friss melegétel?

– Szerintem ezt nem is lehet máshogy csi-
nálni, mint úgy, ha valaki rajong a gasztronó-
miáért. Máskülönben felesleges lenne min-
den, amit csinál, és abba pedig nagyon bele 
lehet fásulni. A kérdésre válaszolva: menzán 
is ettem, és otthon is várt melegétel. De azért 
a menzás koszt nem volt összehasonlítható 
az otthoni ízekkel. Anyukám és nagymamám 
is nagyon jól főznek, mindkettőjük konyhájá-
ból megvannak a kedvenc fogásaim.

– Hogyan alakult ki az, hogy a vendéglátás 
felé kanyarodott a pályád? Tudatos döntés volt 
elsőre, vagy „közben jött meg az étvágyad”?
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Interjú Dalnoki Bence séffel

 A dobogós csapat: Nyikos Patrik commis, Dalnoki Bence séf,  Hamvas Zoltán, a Magyar Bo-
cuse Akadémia elnöke, Széll Tamás coach és a csapathoz beosztott francia másod commis

Előtérben Bence, balra a háttérben 
Széll Tamás segíti a csapatot

A Bocuse d’Or a világ legrango-
sabb szakácsversenye, amelyet 
Paul Bocuse séf ötlete nyomán 
1987 óta, kétévente rendeznek 
meg a névadó szülővárosá-
ban, a franciaországi Lyonban. 
Magyar szakácsok 2013 óta 
vesznek részt a versengésen. 
Az első hazai siker Széll Tamás 
nevéhez köthető, aki 2016-ban 
megnyerte az európai döntőt. 
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– Nálam elég későn dőlt el az irány. Vácra 
jártam a Bernáth Kálmán Kereskedelmi és Ven-
déglátóipari Szakközépiskolába, kereskedelmi 
osztályba, ahol volt egy óránk heti egyszer, egy 
vendéglátós alapozó óra, ezzel próbáltak min-
ket a szakma felé terelgetni. Elkezdtem otthon 
is próbálkozni, amit általában siker koronázott. 
Meghatározó volt egy jó barátom is, aki miután 
vendéglátós családból érkezett, mindenkép-
pen ebben látta a jövőjét is. Ez így együtt segí-
tett nekem meghozni a döntést.

– Hogyan kell elképzelni egy felkészülési 
időszakot a Bocuse d’Orra? Milyen feladatok-
ra tréningeztek ilyenkor? 

– A felkészülési időszak nagyjából két-
szer öt hónap. Az első szakaszban kiépítjük 
a versenyzéshez a legjobb körülményeket. 
Beszállítókkal egyeztetünk, esetleg gépe-
ket, berendezéseket vásárolunk, felépítjük a 
saját konyhabokszunkat, és nagyon várjuk 
a feladatot, amivel meg kell majd birkóz-
nunk. Amint a téma nyilvánosságra kerül, 
elkezdődik egy 3-4 hetes tervezés, közös 
gondolkodás, amikor összeállnak az ételek. 
Ezt követi egy olyan időszak, amit timing-
nak nevezünk: másodpercre lebontjuk és 
beosztjuk az ételek elkészítését az öt és fél 
órás versenyidőbe. Felkészülés tekintetében 
nincs sok különbség az európai válogató és 
a világverseny között, inkább csak abban, 
hogy Lyonra sokkal feszültebb a tempó, és 
sokkal inkább bele akarja tenni az ember 
mindenét, amit csak tud, hogy megmutassa, 
milyen tudással rendelkezik. Mert, ugye, az 
európai forduló „csak” egy válogató, ahol jó 
érzés a dobogón lenni, de nem feltétlenül cél 
az, hogy itt érjünk el nagy eredményt. Étel-
ben és technológiában még az is előfordul, 
hogy „tartalékolunk” Lyonra. Ha például az 
európai felkészülés alatt előjön egy nagyon 
jó ötlet, akkor határozhatunk úgy: az annyira 
ütős, hogy félretesszük a döntőre.

– Az eddigi legjobb magyar eredményt 
értétek el Lyonban. Benne volt a pakliban? 
Milyen érzés feldolgozni?

– Ha azt nézzük, mennyi munkát és időt 
szántunk rá, akkor azt mondom, hogy igen, 
benne volt. De pontosan tudom, hogy a 
többi 6-8 potenciális dobogós is ugyanilyen 
iszonyatos munkát tett bele, és ők is bizto-
san nagy áldozatokat hoztak az elmúlt két 
évben, hogy odaérhessenek. Most ez ne-
künk sikerült, és ez nagyon jó érzés. Nagy-
ban hozzájárult ehhez a sikerhez az elmúlt 
8-10 év munkája, hogy „versenypolitikailag” 
is jó helyzetben voltunk, azaz, hogy Szulló 

Szabina, Hamvas Zoltán, Széll Tamás neve 
és ezzel Magyarország hírneve a zsűrik és 
a szervezők által már jól ismert. Szerintem 
azt, hogy mekkora dolog ez az eredmény, 
szépen lassan dolgozza fel az ember. Néha, 
amikor visszanézem a képeket, még a mai 
napig nem hiszem el, hogy ott áll a nevem 
Lyonban a Bocuse étterem bejárata előtt…

– Mi a siker utóélete? 
– A média oldaláról óriási volt az érdeklő-

dés, a mai napig érkeznek interjúfelkérések. 
Vannak együttműködési felkereséseim is, 
illetve elég sok helyre hívnak zsűrizni. Nagy 
megtiszteltetés ért: idén átvehettem a Dining 
Guide Év Ifjú Séftehetsége díját is.

– Egy ilyen fiatal séf, ezzel a sikerrel a zse-
bében hogyan tervezi a szakmai jövőjét?

– A verseny után visszatértem a Stand 
étterembe, ahol jelenleg is sous chef (a séf 
alatti poszt, konyhafőnök-helyettes – a szerk.) 
vagyok. Élvezem, amit csinálunk, úgyhogy 
egyelőre itt tervezem a jövőt. A verseny köze-
lében is maradok, szeretném a megszerzett 
tudásommal segíteni a következő csapatot, 
ezt nagyon fontosnak tartom. Aztán majd 
egyszer, ha a csillagok úgy állnak, hogy lesz 
egy ígéretes commis (szakácsversenyeken a 
séf segítője – a szerk.), akit tudunk vinni ma-
gunkkal, és magunkban is érezzük az energi-
át, akkor újra megpróbálunk még egy kicsit 
jobban csillogó szobrot elhozni Lyonból! 

– És a magánéletre marad idő? 
– A két verseny között megkértem a ba-

rátnőm kezét, úgyhogy most éppen eskü-
vőszervezésben vagyunk. Augusztusban 
lesz a nagy nap, már nagyon várjuk, mosta-
nában minden szabad percünk e körül forog.

V. Pálfai Kinga

SZÁZÉVES A DALKÖR
Hangversennyel és kórustalál-
kozóval ünnepelte a Jézus Szí-
ve-templomban fennállásának 
100. évfordulóját a Felsőgödi 
Munkás Dalkör. Az esemény 
fővédnöke Kammerer Zoltán, 
Göd polgármestere volt, aki 
emlékplaketteket adott át a 
Dalkör tagjainak. Anno há-
rom víg kedélyű iparosember, 
Kneisl Márton, Wágner Dénes 
és Früstök Ferenc vezetésével, 
Traum József kántor-tanító ve-
zényletével, belügyminiszteri 
engedéllyel alakult meg 1923-
ban a Felsőgödi Dalárda.

VILÁGJÁRÓ MŰVÉSZEK GÖDÖN
Augusztus 19-én 19.30-kor 
a Szent István-templomban 
lép föl a gödi Holló család a 
Belépés Családostul program-
sorozat részeként. Holló Au-
rél a világhírű, Kossuth-díjas 
Amadinda együttes kiemelke-
dő tagja; Szabó Judit a Keller 
Kvartett, a Concerto Budapest 
csellistája volt sokáig, a Zene-
akadémia tanára; Holló Mátyás 
pedig Svájcban végzi tanulmá-
nyait ütőhangszer szakon.

NYÁRI SZÜNET
A GÖD VÁROSI KÖNYVTÁRBAN

Kedves Olvasóink!
Felhívjuk a figyelmüket, 

hogy könyvtáraink nyáron 
felváltva tartanak zárva:

Központi Könyvtár 
és Katica Gyermekkönyvtár:

július 1-jétől (szombat)  
július 31-ig (hétfő)

Ady Fiókkönyvtár:

augusztus 1-jétől (kedd)
augusztus 31-ig (csütörtök)

Jó pihenést kívánunk!

KULTÚRPERCEK

„Azt, hogy mekkora dolog ez az eredmény, szépen 
lassan dolgozza fel az ember”
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Gödi életképek

Bár városunk közbiztonsága alapvetően 
jó, de határozott cél, hogy Gödöt még 
biztonságosabbá tegyék – így foglal-
ható össze annak a megbeszélésnek a 
lényege, amelyet Kammerer Zoltán pol-
gármester a Gödi Rendőrőrs parancsno-
kaival, valamint a Dunakeszi Rendőrka-
pitányság vezetőjével folytatott nemrég.

A rendőrkapitányság Göd közbiz-
tonsága érdekében 2022-ben végzett 
munkájáról szóló évértékelő beszámoló 
szerint a közterületen elkövetett bűn-
cselekmények száma csökkent: míg 
2021-ben 42, addig tavaly 28 eset tör-
tént. Tudni kell, hogy a lakosság szub-
jektív biztonságérzetét leginkább ez a 
bűncselekménytípus befolyásolja.

A kiemelt bűncselekmények számá-
ban viszont emelkedés tapasztalható: 
az előző évhez képest 103-ról 145-re 

növekedett. Ezen bűncselekmények 
közül a csalások, lopások és lakásbetö-
rések száma mutat növekvő tendenciát.

Napi szinten a legnagyobb kihívást a 
csalások okozzák, az erre szakosodott 
elkövetők tárháza kifogyhatatlan – fogal-

mazott Farkas Imre dunakeszi rendőr-
kapitány a beszámoló elfogadásakor. 
2023 első négy hónapjában annyi inter-
netes, telefonos csalást és a kibertérben 
történő bűncselekményt jegyeztek, mint 
tavaly egész évben. Ezért arra kérte a 
lakosságot, hogy mindig legyenek ébe-
rek, és fokozottan vigyázzanak a sze-
mélyes adataikra, különösen az interne-
tes vásárláskor. Nem árt észben tartani: 
titkos adataink jelentős részét a közös-
ségi médiából és a különféle internetes 
hirdetésekre jelentkezve szerzik meg…

Nőtt a szubjektív biztonságérzet
Június 27-e a polgárőrök napja. Ez al-
kalomból Kammerer Zoltán a gödiek 
nevében megköszönte a Dunakanyar 
Polgárőr és Önkéntes Tűzoltó Egyesület 
Göd elnökének, Babus Gábornak mind-
azt, amit bajtársaival önzetlenül tesznek 
városunkért. A polgármester szerint az 
egyesület kiváló munkát végez, de a 
közrend fenntartása érdekében a jö-
vőben szükség lesz a gödi polgárőrség 
további erősítésére.

Otthonában köszöntötte 85. 
születésnapja alkalmából Koncz 
Gábor Kossuth- és Jászai Ma-
ri-díjas színművészt Kammerer 
Zoltán polgármester. A Halha-
tatlanok Társulatának örökös 
tagja húsz évvel ezelőtt költö-
zött ide, a különleges hangula-
tot árasztó, saját tervezésű há-
zába. Ez idő alatt nemegyszer 
szavalt a városi rendezvénye-
ken, és a Göd Városi Televízió 
2014-ben készült,  Göd üdvözli 
Önt! című filmjének ő volt a nar-
rátora. Isten éltesse sokáig! 

Nem túlzás az állítás: a gödi Civil Tanya 
városunk talán legaktívabb közösségi 
tere, ahol a Mozgáskorlátozottakat Pár-
tolók Klubjának tagjai egy sima hétköz-
napot is eseménnyé tudnak tenni egy 
jóízű ebéddel, kártyázással, játékkal.

Bizony, a fiúk is szabadon engedték a fantáziájukat a műve-
lődési ház immár XXIX. ifjúsági képzőművészeti alkotótábo-
rában július elején. A kéthetes tábor fókuszában ezúttal az 
ókori görög művészet állt.
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NEGYVENÉVES A KAJAKOS SZAKOSZTÁLY

A Gödi SE idén 40 esztendős kajak-kenu 
szakosztálya augusztus 26-án, szom-
baton, a Dunai Vízisport Alapítvánnyal 
közösen ismét megrendezi a Dunaka-
nyar egyik legrangosabb vízisport-ese-
ményét, a Göd Kupát.

A házigazdák 26 futamot terveznek; 
délelőtt az utánpótláskorúaknak kiírt 
kajakversenyeket rendezik. Miután a 

Göd Kupa része a Magyar Kajak-Ke-
nu Szövetség versenyrendszerének, 
ezért igazolt versenyzők a szövetségi 
Kajak-Kenu Ablakon keresztül nevez-
hetnek az eseményre. A szervezők a 
SUP-futamokra várják az igazoltak és 
az amatőrök nevezését is.

Délután amatőr, szabadidős indián-
kenu-futamok lesznek az alsógödi Du-
na-szakaszon kijelölt 2000 méteres 
pályán. Az eseményen mindenki saját 
felelősségére vehet részt. A helyszíni 
nevezés minden amatőr indulónak in-
gyenes. A programváltoztatás jogát a 
szervezők fenntartják.

Bővebb információk: 
godikajak.hu és facebook/godikajak

MOZOGJ VELÜNK! Augusztus 24-ig tart a Mozogj velünk 
– Göd rendezvénysorozat, ami térítésmentes és közös 
mozgási lehetőséget biztosít a gödieknek az egészség-
megőrzés, a sportos életvitel érdekében. A foglalkozá-
sokat tartó szakemberek a nyár folyamán minden héten 
kedden gerinctréninggel és alakformáló órával, szer-
dán játékos gyermektornával, csütörtökön alakformáló 
edzéssel várják a mozogni vágyókat a Kiserdőben, a 
Gödi SE sportpálya melletti füves területen. 

A részletes program a facebook.com/mozogjvelunkgod 
oldalon olvasható.

RAGADJ ÜTŐT AUGUSZTUS 20ÁN! A Rekord-Göd Asz-
talitenisz Kupát 25. alkalommal rendezik meg augusztus 
20-án reggel fél 9-től a felsőgödi Balázsovits Sportcsar-
nokban. Cél a sportág népszerűsítése, az amatőrök, fi-
atalok bevonása az asztalitenisz-életbe, valamint a ver-
senyszerűen sportolók nyári pihenés utáni felkészülése. 
Kategóriák: nők (nem igazolt játékosok), gyermekek (14 
éves korig nem igazolt játékosok), amatőr (nem igazolt 
játékosok, akik nem vettek részt csapatbajnokságban), 
igazolt (Bp. kerületi I. és II., Megye I/A, I/B, I/C), nyílt (Bp. 
I. o és NB-s játékosok). Az első helyezettek elnyerik a 
Rekord-Göd Kupát, a többi dobogós érmet kap.

Dobogó tetején a kézilabdás lányok
A Gödi SE női kézilabdacsapata 
az NB II Északi csoportjának élén 
zárt, így megnyerte a bajnoki 
idényt. Szemes Bettina 185 
találattal gólkirálynő lett. Tősér 
Tibor edző azt mondta, a csapat 
összetartásában látja a siker titkát.

„A bajnokság nem úgy indult, hogy nyer-
nünk kell, a tavalyi negyedik hely után 
nem volt elvárás a bajnoki cím, sokkal 
inkább a stabil helytállás az NB II-ben. Ez 
egy zömmel fiatalokból álló gárda, a csa-
pat magja tulajdonképpen ifikorú, mellet-
tük játszik néhány rutinos, idősebb kézi-
labdázónk. A siker alapja a csapategység 
volt, az összetartás, egymás kiegészíté-
se; a lányok nagyon egy húron pendültek, 
egy irányba húztak. A mezőny a fordulók 
során szétszakadt, volt egy négyfős él-
mezőny, amely nagyon kiélezett küz-
delmet folytatott; a bajnokság az utolsó 

pillanatban dőlt el. Nagyon szoros ver-
senyben voltunk Esztergommal, de még 
az utolsó, tatai fordulónk is meghatározó 
volt. Gratulálok a lányoknak, köszönjük a 
támogatásokat!” – értékelt Tősér Tibor.

A csapat együtt ünnepelt a Duna-part 
Nyaralóházakban, ahol gratulált nekik 

Kammerer Zoltán polgármester és a 
legendás mesteredző, Németh András 
is. A váci sportcsarnokban rendezett 
éremátadón pedig az egykor Gödön is 
játszó korábbi válogatott Kirsner Erika, a 
hazai szövetség elnökségének tagja fe-
jezte ki jókívánságait. V. F.

KÉZILABDA

PROGRAMAJÁNLÓ 
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Egyedülálló az országban 
a felsőgödi pálya

– Sportszakmai részletek nélkül, mi most 
a szakosztály státusza?

– Megpróbáltuk elhelyezni magunkat a 
labdarúgótérképen. Nem a minél maga-
sabb osztályú felnőttlabdarúgásra össz-
pontosító és költő egyesület vagyunk, 
hanem az az elvünk, hogy utánpótlást 
képzünk, célunk, hogy az itt oktatott fia-
talok jussanak el a lehető legmagasabb 
szintre, és ebben most egészen jól ha-
ladunk. Büszkék vagyunk, hogy nálunk 
kezdett a magyar válogatott Szalai Attila; 
a fiatalok közül Perjési Lilla 13 éves ko-
ráig játszott nálunk, majd a Ferencváros-
ba került és ma U15-ös válogatott; vagy 
említhetem a 16 éves Kokas Bettina ka-
pust, aki szintén a zöld-fehérekhez iga-
zolt; ugyancsak az FTC figyeli a 11 éves 
Sárecz Diát is. A fiúknál folyamatos az 
áramlás, például az Újpest FC több játé-
kosunkat figyeli, de az MTK-ba, a Vasas-
ba, a Mészölybe és a Ferencvárosba is 
mentek többen tőlünk. Büszkék vagyunk 

a 2010-es korosztályra, amely megnyerte 
a megye I-es futsalbajnokságot, U11-ben 
másodikok lettünk, a Kölyök-ligában ér-
mesek, számtalan tornát győzelemmel és 
dobogós helyezéssel fejeztünk be. Kor-
osztályonként 50-60 között van a gyere-
kek létszáma, egy évfolyamból akár 4-5 
csapatot is ki tudunk állítani, ami komoly 
fegyvertény, valamint van leányutánpót-
lásunk és felnőttcsapatunk is. A fejlesz-
téseink közé tartozik, hogy tao-pénzből 
építettünk az alsógödi pálya mellett egy 
90 négyzetméteres, bordásfalas kis tor-
natermet, amit a kungfusok és a kosa-
rasok is használnak erőnléti edzésekre, 
de tartunk ott szülői értekezleteket, vagy 
éppen a piciket visszük be oda a tábo-
rok és eső alkalmával. A felsőgödi pálya 
új lehetőséget fog biztosítani arra, hogy 
mindenki megfelelő minőségű felkészü-
lésben részesülhessen. Külön köszönet 
az edzőinknek, akiknek munkáját dicséri 
a rengeteg szép eredmény és a létszám. 

– Tökéletes az átvezetés a város 
egyik jelenlegi legnagyobb sportlétesít-
mény-fejlesztésére.

– Maga a műfüves pálya három év 
tao-gyűjtéséből jött össze, plusz a Pest 
vármegyei önkormányzattól kaptunk 
több tízmilliós segítséget, ami fedezi a 
három évvel ezelőtt beadott költségve-
téshez képest megdrágult kivitelezési 
költségeket, valamint az egyesületi ön-
rész finanszírozását. A pályaépítés mel-
lett rengeteg más kiadásunk van a ke-
rítéstől a labdafogó hálón át a világítás 
kiépítéséig, a környezet rendbetételéig. 
Tervezzük a pálya mellett konténerek el-
helyezését is öltözőknek és mosdóknak, 
ezek bérléséhez kértünk önkormányza-
ti segítséget. Hosszú távon pedig az a 
terv, hogy a felsőgödi pálya mellett, szin-
tén tao-finanszírozásban, egy csarnok 
is felépüljön egy kézilabdapálya méretű 
játéktérrel, ami alkalmas lenne futsalra, 
kézi- vagy akár kosárlabdára, ebben len-

LABDARÚGÁS
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Takács Ádám 2018 májusától 
vezeti a GSE labdarúgóit, 
azóta (is) számos innováció 
és beruházás valósult meg 
az egyesület egyik legnépesebb 
szakosztályában. Kiemelkedő 
a felsőgödi pálya fejlesztése, 
ami 2023 nyarán a finisébe 
érkezett. A szakosztály létszáma 
400 felett van, nagy jelentőséget 
tulajdonítanak az utánpótlás-
nevelésnek; csapataik rendre 
hozzák az eredményeket, 
több fiatal fővárosi elit klubban
folytatja. A célokról, eredményekről, 
fejlesztésekről beszélgettünk 
a szakosztályvezetővel.
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nének a pályához tartozó végleges öltö-
zők is. Egyelőre a tervezésre adtunk be 
igényt, az első lépés az engedélyeztetés, 
utána jöhet a pénzgyűjtés. 

– Hogy áll a felsőgödi pálya kivitelezé-
se, mikor várható az átadás?

– A pálya az országban egyedülálló 
technológiával készült, nem gumigranu-
látumos, hanem energiaelnyelő alátét-
lemezes, hőkezelt faőrlemény töltetes, 
és szinte teljesen elkészült már. A pálya 
köré futókör is épült, a világítást kétfo-
kozatú kapcsolással, LED-es lámpákkal 
oldottuk meg, ami gazdaságosan fenn-
tartható lesz. A labdafogó háló helyen-
ként a nyolc métert is eléri. A pálya ilyen 
felszereltség mellett akár NB-s meccsek 
lebonyolítására is alkalmas lesz, a nyár 
végén szeretnénk átadni.

– A pálya a lakosság előtt is nyitva lesz?
– Célunk, hogy a lakosság ellenőr-

zött, biztonságos, felügyelt körülmények 
között használhassa, ezért készíttettük a 
futókört is a pálya köré. Ez egy nagyon 
drága beruházás – mi leszünk a fenn-
tartók –, aminek az állagát szeretnénk 
hosszú távon megóvni, ez csakis sza-
bályozott használat mellett lehetséges. 
Ehhez biztosítunk majd felügyeletet, a 
pályahasználati rendet és a lakossági 
időpontokat pedig közzé fogjuk tenni. 
Terveink szerint egy Göd–GSE-kártyás 
beléptetőrendszert vezetnénk majd be, 
amivel a labdarúgók mellett a gödi lakos-
ság is haszonélvezője lehet az ország 
egyik legújabb sporttelepének.

 Vasvári Ferenc

„Ahhoz, hogy teljes mértékben biztosítsuk 
a több mint százesztendős múltra visszate-
kintő és nagyjából ezer főt számláló egye-
sületben a verseny- és szabadidősportot, az 
utánpótlás-nevelést, valamint minőségében 
is ki tudjuk szolgálni a gödi lakosságot, inf-
rastruktúra-fejlesztésekre van szükség – 
szögezte le dr. Vékony Péter, a GSE elnöke. 
– Az elmúlt években ezek közül több már 
meg is valósult, a teljesség igénye nélkül 
jó példa erre az alsógödi pálya bővítése 
és a Huzella Tivadar Tornacsarnok játékfe-
lületének a felújítása. Jelenlegi és talán az 
eddigi legnagyobb beruházásunk a felső-
gödi labdarúgópálya rekonstrukciója, amit 
a szakosztályi felkészülésekre, a mérkőzé-

sek lebonyolítására és megfelelő kontrollal 
a lakosságnak is szeretnénk hosszú távon 
biztosítani, ezzel erősítve a város sportos 
közösségét. Mindez pedig összecseng az 
új polgármester, Kammerer Zoltán gondo-
lataival is. Polgármester úr a közelmúltban 
több alkalommal tájékozódott az egyesület 
működéséről, személyesen is megtekintet-
te a beruházásokat. A sportolói múltjából 
fakadóan nagy hangsúlyt fektet az egész-
séges életmódra, a sport közösségformáló 
erejére. Az önkormányzat részéről szoros és 
aktív együttműködés látszik kibontakozni, 
amit örömmel nyugtáztunk. A beruházások 
főképp tao-támogatásokból valósultak és 
valósulnak meg, de számítunk önkormány-
zati, vármegyei, valamint a helyi vállalkozá-
soktól, így a Samsung SDI Magyarország 
Zrt.-től eredő támogatásra is. Arra pedig kü-
lönösen büszkék lehetünk, hogy Felsőgödön 
egy korszerű, környezetbarát, az országban 
egyedülálló pályát vehetünk birtokba, remé-
nyeink szerint még nyár végén.”

 V. F.

Számítanak az önkormányzat együttműködésére
Takács Ádám dr. Vékony Pétertől 
vette át öt évvel ezelőtt a labdarúgó 
szakosztály vezetését. A civilben 
jogi-gazdasági szakemberként 
dolgozó sportvezető tavaly tavasszal 
lett a Gödi SE elnöke, aki dr. Horváth 
Lászlót váltotta a klub élén.

Terepszemlét tartott az ultramodern műfüves 
pálya építésén Kammerer Zoltán polgármester 

Takács Ádámmal, a labdarúgó 
szakosztály vezetőjével és Lőrincz László 

sportért felelős tanácsnokkal

Dr. Vékony Péter, 
a GSE elnöke
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